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ROMÂNIA 
JUDEȚUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
SECRETAR GENERAL 
CONSILIUL LOCAL 

 

 

 

 

 
                                                PROCES – VERBAL 

încheiat cu ocazia şedinţei ordinare a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara 
din  data de 30.12.2020 

 
 

Conducerea şedinţei este deschisă de dna Borca-Lucan Laura-Valentina care a fost 
aleasă preşedinte de şedinţă prin Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara nr. 335/2020 
adoptată prin vot deschis cu majoritate simplă. Durata mandatului preşedintelui de şedinţă este de 2 
luni. 

 
Dna Laura-Valentina Borca-Lucan: 
”Se dă citire rugăciunii „Tatăl nostru. 
Doamnelor și domnilor consilieri, declar deschisă şedinţa de astăzi a Consiliului Local al 

Municipiului Hunedoara, anunţându-vă că din totalul de 21 consilieri şi-au înregistrat prezenţa până la 
această oră un număr de 21 consilieri, conform apelului nominal făcut.  

Vă informez că la şedinţa de astăzi participă de drept: d-nul Primar Dan Bobouţanu şi d-
nul Secretar General Militon Dănuţ Laslău. 

Ca invitaţi participă online directori, şefi de birouri şi servicii din cadrul primăriei 
Municipiului Hunedoara. 

Consiliul local a fost convocat prin Dispoziția nr. 2173/2020, iar proiectul ordinii de zi 
este menționat în anexa la aceasta.” 

  
Ședinţa ordinară se desfășoară prin mijloace electronice, prin aplicația electronică 

”zoom”, cu participarea fizică a Președintelui de ședință, a Primarului Municipiului Hunedoara și a 
d-nului Secretar General Militon Dănuţ Laslău, la sediul Primăriei Municipiului Hunedoara. 

 
D-nul Secretar General Militon Dănuţ Laslău: 
„Instituţia Prefectului Judeţului Hunedoara nu a avut obiecţii până la data prezentei 

şedinţe, cu privire la legalitatea hotărârilor adoptate în şedinţele Consiliului Local desfășurate în 
27.11.2020, 11.12.2020 și 23.12.2020. 

Procesul verbal al şedinţei anterioare din data de 23.12.2020, a fost semnat de către 
preşedintele şedinţei precum şi de către Secretarul General şi se supune aprobării Consiliului Local. 

 
Dna Laura-Valentina Borca-Lucan: 
”Procesul verbal se aprobă în unanimitate.” 
 
Dna Laura-Valentina Borca-Lucan: 
„Dau cuvântul d-lui Primar pentru a prezenta proiectul ordinii de zi.” 
 
D-nul primar Dan Bobouţanu: 
„Propun modificarea ORDINII DE ZI prin introducerea după punctul 48 de pe proiectul 

ordinii de zi a următoarelor proiecte de hotărâre: 
 

1. Proiect de hotărâre privind alocarea sumei de 100.000 lei, din bugetul local al 
municipiului Hunedoara ca sprijin financiar pentru Episcopia Devei și Hunedoarei - Parohia 
Ortodoxă Sfinții Împărați Constantin și Elena III, de pe raza administrativ - teritorială a municipiului 
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Hunedoara. 
 2. Proiect de hotărâre privind aprobarea alocării sumei de până la 770 lei, din bugetul 

local al municipiului Hunedoara, pentru premierea unei familii care sărbătorește anul acesta „Nunta 
de Aur”. 

3. Proiect de hotărâre pentru aprobarea Schemei locale privind acordarea ajutoarelor 
de minimis în vederea scutirii de la plata impozitului/taxei pe clădire și teren datorate bugetului local 
al Municipiului Hunedoara pentru societățile care își desfășoară activitatea în cadrul Parcului 
Industrial Hunedoara. 

 
Dna Laura-Valentina Borca-Lucan: 
„Supun la vot ordinea de zi modificată, care se aprobă în unanimitate. 
  
Ordinea de zi modificată se va renumerota în mod corespunzător. 
 
Cunoscându-se şi aprobându-se ordinea de zi, informez domnii consilieri care se află în 

conflict de interese, în condiţiile prevăzute de cartea I titlul IV, din Legea nr.161/2003, cu modificările 
şi completările ulterioare, în problemele supuse dezbaterilor Consiliului local, că au obligaţia să se 
abţină de la emiterea sau participarea ori adoptarea actului administrativ, de la încheierea sau 
participarea la încheierea actului juridic respectiv, care ar putea produce un folos material, astfel 
cum rezultă din situaţiile prevăzute la art.228 alin.(1) lit. a) – f) din Ordonanța de Urgență a Guvernului 
nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, cu completările ulterioare.  

De asemenea vă aducem la cunoştinţă faptul că, potrivit art. 228 alin.(2) din Ordonanța 
de Urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările ulterioare, „(2) În 
exercitarea funcției, consilierul local (...) aflat în una din situaţiile prevăzute la alin.(1) are obligaţia să 
anunţe la începutul şedinţei consiliului local (….) interesul personal pe care îl are în adoptarea 
hotărârii respective, anunţ care se consemnează în mod obligatoriu în procesul-verbal al şedinţei”. 

În situaţia prevăzută la alin. (2), în urma anunţării interesului personal la începutul 
şedinţei, consilierii locali nu mai sunt luaţi în calcul pentru cvorumul necesar adoptării hotărârii 
consiliului, cu privire la care aceştia şi-au anunţat interesul şi nu au drept de vot la adoptarea acestei 
hotărâri. 

Vă aducem la cunoştinţă faptul că, hotărârile adoptate de Consiliul local cu încălcarea 
dispoziţiilor art.228 alin.(1) din Ordonanța de Urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul 
Administrativ, cu completările ulterioare, sunt lovite de nulitate absolută în condiţiile Legii nr. 
176/2010, cu modificările şi completările ulterioare. 

Fapta aleşilor locali de a încălca prevederile art. 228 alin. (1) din Ordonanța de Urgență a 
Guvernului nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, cu completările ulterioare şi legislaţia în materie 
privind conflictul de interese constituie abatere disciplinară şi se sancţionează cu diminuarea 
indemnizaţiei cu 10% pe o perioadă de maximum 6 luni. 

Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități cu privire la proiectele de hotărârii 
aflate pe ordinea de zi?” 

 
D-nul Constantin Vâlceanu: 
„La punctele 24 și 40 nu particip.” 
 
Dna Laura-Valentina Borca-Lucan:  
” Pentru ședința de astăzi modalitatea de vot este următoarea: consilierii locali vor 

anunța verbal doar voturile „împotrivă” sau „abținere”. 
 

La punctul 1 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). Proiect 
de hotărâre privind reorganizarea Direcției de Asistență Socială a municipiului Hunedoara, serviciu 
public cu personalitate juridică din subordinea Consiliului Local al municipiului Hunedoara.                                                            

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
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D-nul primar Dan Bobouţanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Pentru operativitate, Secretarul General prezinta avizele adoptate de comisii, care au 

stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
 

D-nul Secretar General Militon Dănuţ Laslău: 
„Avizele de la toate cinci comisiile sunt favorabile.” 
 
În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri. 
 

D-nul Petre – Lucian Gherman: 
„Bună dimineața. Împreună cu colegii mei, consilierii locali de la PNL am studiat cu 

mare atenție documentația aferentă acestui proiect de hotărâre dar nu am reușit să intuim din această 
documentație eficientizarea care o aduce această reorganizare pentru DAS. Adică, cred că aceste 
schimbări se fac pentru ai răsplăti pe unii și pentru ai pedepsi pe alții. Nu am reușit să vedem modul în 
care această reorganizare va îmbunătății funcționarea DAS. Din acest motiv, la acest punct de pe 
ordinea de zi noi ne vom abține. Vă mulțumesc.” 

 
D-nul Secretar General Militon Dănuţ Laslău: 
„Domnul director Furca, dacă aveți ceva de adăgat.” 
 
D-nul Tiberiu Furca – director DAS: 
„Bună dimineața și sărut-mâinile. Proiectul de hotărâre a avut în principal în vedere 

reducerea cheltuielilor cu salarizarea la nivelul Direcției, economia preconizată se ridică la peste 110 
mii lei în cursul anului viitor. În același timp am avut în vedere specializarea structuilor care compun 
Direcția și nu în ultimul rând reducerea lanțului de management până la personalul de execuție, dacă 
veți vedea comparativ o să constatați că din 7 funcționari publici de conducere în noua structură mai 
rămân doar 3 funcții de conducere și încercăm în felul acesta să facem și o mai bună eficientizare a 
activităților la nivelul structurii. Vă mulțumesc.” 

  
D-na Mirabela-Laura Moga: 
„Dacă îmi permiteți, aș vrea să îl întreb pe domnul Furca dacă există rapoarte de 

activitate pentru cei care vor fi retrogradați din funcții. Pentru că în mediul privat, de obicei când se fac 
astfel de schimbări, se fac în baza unor rapoarte de activitate. Aveți aceste rapoarte de activitate?” 

 
D-nul Tiberiu Furca – director DAS: 
„La nivelul anului se face analiza activității fiecărui angajat. Deci la sfârșitul anului se 

face analiza activității, raport de activitate pentru fiecare angajat. Deci la începutul lunii ianuarie.” 
 
D-nul Palcău Cipria-Ștefan: 
„Evaluare de personal.” 

 
D-nul Tiberiu Furca – director DAS: 
„Da.” 
   
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă cu 13 voturi ”pentru” (Bolosin Florin, Borca – Lucan 
Laura – Valentina, Constantin Ioan, Cristea Maria, Gherghina Horia - Trăian, Ilea Sorin, 
Muntean Petru, Olar Cătălin – Florin, Palcău Ciprian - Ștefan, Popa Mircea – Marcel, Predică 
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Mihaela – Alina, Sevastru Bujor – Virgil, Voinia Claudiu – Sorin) și 8 voturi ”abținere” (Costa 
Diana – Claudia, Gherman Petre – Lucian, Ionescu Claudiu - Ștefan, Moga Mirabela – Laura, 
Vasile Marian, Vâlceanu Constantin, Harabagiu Robert – Răzvan, Popa Sebastian – Alexandru).  

Art. 1-7 se aprobă cu 13 voturi ”pentru” (Bolosin Florin, Borca – Lucan Laura – 
Valentina, Constantin Ioan, Cristea Maria, Gherghina Horia - Trăian, Ilea Sorin, Muntean Petru, 
Olar Cătălin – Florin, Palcău Ciprian - Ștefan, Popa Mircea – Marcel, Predică Mihaela – Alina, 
Sevastru Bujor – Virgil, Voinia Claudiu – Sorin) și 8 voturi ”abținere” (Costa Diana – Claudia, 
Gherman Petre – Lucian, Ionescu Claudiu - Ștefan, Moga Mirabela – Laura, Vasile Marian, 
Vâlceanu Constantin, Harabagiu Robert – Răzvan, Popa Sebastian – Alexandru).  

Hotărârea nr. 377/2020 se aprobă cu 13 voturi ”pentru” (Bolosin Florin, Borca – 
Lucan Laura – Valentina, Constantin Ioan, Cristea Maria, Gherghina Horia - Trăian, Ilea Sorin, 
Muntean Petru, Olar Cătălin – Florin, Palcău Ciprian - Ștefan, Popa Mircea – Marcel, Predică 
Mihaela – Alina, Sevastru Bujor – Virgil, Voinia Claudiu – Sorin) și 8 voturi ”abținere” (Costa 
Diana – Claudia, Gherman Petre – Lucian, Ionescu Claudiu - Ștefan, Moga Mirabela – Laura, 
Vasile Marian, Vâlceanu Constantin, Harabagiu Robert – Răzvan, Popa Sebastian – Alexandru).  

 
 
La punctul 2 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). Proiect 

de hotărâre privind stabilirea taxelor la Muzeul Castelul Corvinilor Hunedoara pe anul 2021. 
 

Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 

D-nul primar Dan Bobouţanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Pentru operativitate, Secretarul General prezinta avizele adoptate de comisii, care au 

stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
 
D-nul Secretar General Militon Dănuţ Laslău: 
„Cele cinci comisii și-au exprimat avizul. Comisia de urbanism prin doamna Mirabela 

Moga, are un anumit amendament pe care o rog pe d-na consilier să și-l prezinte.” 
 
D-na Mirabela-Laura Moga: 
„Mulțumesc. O să vă răpesc doar un minut.  
Stimați colegi, întrucât legislația nu ne permite să reducem tarifele la bilete pentru 

hunedoreni, exclusi pentru hunedoreni (dacă am face asta ne-am pune în cap Consilil Concurenței), am 
sugerat ieri în cadrul comisiei de Urbanism, ca pe lângă tarifele standard percepute pentru accesul 
vizitatorilor în incinta Muzeului Castelul Corvinilor din Hunedoara, începând din 2021 să fie introdus 
un amendament pentru persoane fizice, atenție nominal, cu 10 intrări pe durata unui an la prețul de 50 
lei/abonament. 

Accesul în muzeu se va face în baza acestui abonament nominal și al unui document 
care să ateste identitatea vizitatorului. Am vorbit ieri cu domnul Secretar General, un abonament de 
acest fel este singura modalitate legală prin care am avea posibilitatea să reducem tarifele de intrare la 
Muzeul Castelul Corvinilor pentru hunedoreni. 

Motivul pentru care am făcut această propunere este acela că îmi doresc ca locuitorii 
Hunedoarei, un oraș în care nivelul salariilor este relativ modest și unde avem foarte mulți pensionari 
cu posibilități financiare reduse, să beneficieze de tarife mai mici dacă își doresc să viziteze Castelul - 
emblema orașului în care ei trăiesc. Am convingerea că de acest abonament vor beneficia în cea mai 
mare parte hunedorenii, și nu locuitorii altui oraș. Am discutat cu mulți hunedoreni pe această temă și 
toți se plâng de același lucru:prețul biletelor de intrare este mare și nu face decât să țină hunedorenii 
departe de propria lor istorie. 

Ne mândrim cu Castelul și îl promovăm în lume însă, nu s-au găsit până acuma soluții 
pentru a reduce prețul biletelor pentru hunedoreni, atunci când ei vor să arate prietenilor sau celor din 
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afara țării  ce loc frumos este Castelul Huniazilor. 
Cum la Hunedoara nu există prea multe puncte de interes și modalități de petrecere a 

timpului liber, am convingerea că astfel vom da ocazia cât mai multor părinți să viziteze Castelul 
alături de copiii lor, în mod repetat, îmbinând utilul cu plăcutul. 

Stimați colegi vreau să vă rog să judecăm situația dincolo de orgolii politice sau de o altă 
natură. Vreau să vă rog să judecăm situația ca niște oameni de bună credință, responsabili, puși în 
funcțiile de consilieri locali de hunedorenii care așteaptă de la noi să le reprezentăm interesele în cel 
mai onest mod cu putință. Astăzi suntem în măsură să facem ceva pentru ei. Astăzi avem posibilitatea 
să decidem dacă le oferim sau nu hunedorenilor posibilitatea de a vizita Castelul în baza unui 
abonament anual la un preț redus față de prețul biletelor standard. 

Benjamin Franklin spunea: Investiția în cunoaștere aduce cea mai mare dobândă. 
Haideți să investim în cunoaștere, haideți să dăm posibilitatea tuturor hunedorenilor să afle cât mai 
multe informații despre Iancu de Hunedoara, despre Castel, despre istoria Hunedoarei, vizitând cât se 
poate de des Castelul Corvinilor , o bijuterie arhitecturală cu care acest oraș a fost binecuvântat. 

Ceea ce vă propun este un câștig atât pentru hunedoreni cât și pentru administrația 
locală. Pe lângă sumele încasate din abonamente, avem mulțumirea sufletească a faptului că înlesnim 
accesul hunedorenilor la cunoaștere și la istoria orașului în care trăiesc și în care plătesc taxe. Vă 
mulțumesc.” 

 
D-nul Secretar General Militon Dănuţ Laslău: 
„Dacă îmi permiteți o scurtă intervenție. Eu nu am specificat că este singura modalitate. 

M-am pronunțat strct pe amendamentul dvs. d-na consilier și am spus că îndeplinește condițiile legale 
din punct de vedere al legalității iar din punct de vedre al oportunității și a bugetului este atributul 
ordonatorului de credite și al directorului economic să vă spună ceea ce implică aceasta. Nu este 
atributul Secretarului și nu vreau să intru...” 

 
D-na Mirabela-Laura Moga: 
„Nu, nu. Dvs. mi-ați spus exact ce ați spus și acuma că este o modalitate legală.” 
 
D-nul Secretar General Militon Dănuţ Laslău: 
„Exact.” 
 
D-nul Popa Mircea: 
„Domnul Secretar. O să intervin și eu. Cu toată stima și respectul pentru toți colegii. 

Dragii mei, nu știu dacă cineva, deci eu, Popa Mircea care am o vârstă, mi-aș scoate un abonament 
pentru a vizita Castelul. Să mergi de câte 10 ori pe an să vizitezi Castelul. Aici nu e să mergi ca la 
cinematograf. Eu mă gândesc că nu își are rostul un asemenea amendament, părerea mea, colega nu a 
venit la ședință.” 

 
D-na Mirabela-Laura Moga: 
„Ba am venit la ședință.” 
 
D-nul Secretar General Militon Dănuţ Laslău: 
„Domnul Popa dacă îmi permiteți. Aș da cuvântul directorului economic să spună ce 

implică acest abonament și totodată aveți posibilitatea să vă pronunțați prin vot dacă este oportun sau 
nu este oportun.” 

 
D-na Mirabela-Laura Moga: 
„Aș vrea să subliniez faptul că tarifele nu se pot reduce doar pentru hunedoreni și am 

găsit această portiță în lege, împreună cu colegii mei pentru a putea da ocazia hunedorenilor să 
beneficieze de tarife reduse. Asta este logica din spatele acestui abonament pe care l-am propus, nimic 
altceva.” 
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D-nul primar Dan Bobouţanu: 
„Domnul Secretar, dacă îmi permiteți, răspund eu să putem merge mai departe?” 
 
D-nul Secretar General Militon Dănuţ Laslău: 
„Poftiți domnule Primar.” 
 
D-nul primar Dan Bobouţanu: 
„Permiteți? Mulțumesc. Vă asigur că pentru toți hunedorenii există Ziua porților 

deschise și nu o singură zi ci cel puțin 10 zile într-un an în care Castelul se va vizita gratis. Toată lumea 
va fi anunțată din timp făra absolut nici o problemă. Nici măcar 1 leu nu vor trebui să plătească 
hunedorenii, prin aceea hotărâre de Consiliu Local care va permite vizitarea în aceste zile ale porților 
deschise, gratis așa cum am afirmat. Mulțumesc.” 

 
D-nul Petre – Lucian Gherman: 
„Aș dori să spun și eu câteva cuvinte în susținerea acestui amendament. Îl auzeam pe un 

coleg, pe domnul Popa dacă nu mă înșel că afirma că acest abonament nu este oportun. Eu consider că 
este oportun pentru hunedoreni pentru că chiar eu am pățit și o parte din cunoștințele mele, ne vin 
prieteni, ne vin neamuri care ne vizitează din alte locuri ale țării și vrem să mergem cu ei la Castel. Și 
din acest motiv s-ar putea să avem nevoie să mergem de 4-5 ori. Nu putem sta la ușa Castelului să îi 
așteptăm pe ei să viziteze și după aceea să-i preluăm să-i plimbăm prin oraș. Și cum spunea domnul 
Primar, nu știu dacă putem programa aceste rude și acești prieteni să vină la noi tocmai când este Ziua 
porților deschise la Castel. Din acest motiv consider că este mai mult decât oportună votarea acestui 
abonament și o felicit pe colega consilier local Moga că a găsit o soluție pentru ca reducerea de care vor 
beneficia cetățenii din Hunedoara la intrarea în Castel să nu fie discriminatorie. Că a tebuit să găsească 
această soluție. Mulțumesc.” 
 

D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
„Supunem la vot amendamentul. 
Cu 8 voturi „pentru” (Ionescu Claudiu-Ștefan,  Costa Diana-Claudia, Popa Sebastian-

Alexandru, Moga Mirabela-Laura, Harabagiu Robert-Răzvan, Vâlceanu Constantin, Gherman Petre-
Lucian, Vasile Marian) și 13 voturi „împotrivă” (Palcău Ciprian-Ștefan, Ilea Sorin, Predică Mihaela-
Alina, Bolosin Florin, Olar Cătălin-Florin, Voinia Claudiu-Sorin, Popa Mircea-Marcel, Borca-Lucan 
Laura-Valentina, Sevastru Bujor-Virgil, Cristea Maria, Constantin Ioan, Gherghina Horia-Trăian, 
Muntean Petru)  nu se aprobă amendamentul. Trecem mai departe.” 

 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă cu 13 voturi ”pentru” (Bolosin Florin, Borca – Lucan 

Laura – Valentina, Constantin Ioan, Cristea Maria, Gherghina Horia - Trăian, Ilea Sorin, 
Muntean Petru, Olar Cătălin – Florin, Palcău Ciprian - Ștefan, Popa Mircea – Marcel, Predică 
Mihaela – Alina, Sevastru Bujor – Virgil, Voinia Claudiu – Sorin) și 8 voturi ”abținere” (Costa 
Diana – Claudia, Gherman Petre – Lucian, Ionescu Claudiu - Ștefan, Moga Mirabela – Laura, 
Vasile Marian, Vâlceanu Constantin, Harabagiu Robert – Răzvan, Popa Sebastian – Alexandru).  

Art. 1-9 se aprobă cu 13 voturi ”pentru” (Bolosin Florin, Borca – Lucan Laura – 
Valentina, Constantin Ioan, Cristea Maria, Gherghina Horia - Trăian, Ilea Sorin, Muntean Petru, 
Olar Cătălin – Florin, Palcău Ciprian - Ștefan, Popa Mircea – Marcel, Predică Mihaela – Alina, 
Sevastru Bujor – Virgil, Voinia Claudiu – Sorin) și 8 voturi ”abținere” (Costa Diana – Claudia, 
Gherman Petre – Lucian, Ionescu Claudiu - Ștefan, Moga Mirabela – Laura, Vasile Marian, 
Vâlceanu Constantin, Harabagiu Robert – Răzvan, Popa Sebastian – Alexandru).  

Hotărârea nr. 378/2020 se aprobă cu 13 voturi ”pentru” (Bolosin Florin, Borca – 
Lucan Laura – Valentina, Constantin Ioan, Cristea Maria, Gherghina Horia - Trăian, Ilea Sorin, 
Muntean Petru, Olar Cătălin – Florin, Palcău Ciprian - Ștefan, Popa Mircea – Marcel, Predică 
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Mihaela – Alina, Sevastru Bujor – Virgil, Voinia Claudiu – Sorin) și 8 voturi ”abținere” (Costa 
Diana – Claudia, Gherman Petre – Lucian, Ionescu Claudiu - Ștefan, Moga Mirabela – Laura, 
Vasile Marian, Vâlceanu Constantin, Harabagiu Robert – Răzvan, Popa Sebastian – Alexandru).  

 La punctul 3 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). Proiect 
de hotărâre privind stabilirea taxelor aplicate de către Complex Sportiv „Michael Klein” Hunedoara şi 
Ştrandul Municipal, pe anul 2021. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 

 
D-nul primar Dan Bobouţanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 

 
Pentru operativitate, Secretarul General prezinta avizele adoptate de comisii, care au 

stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
 

D-nul Secretar General Militon Dănuţ Laslău: 
„ Cele cinci comisii și-au exprimat avizul care este pozitiv. Se poate trece mai departe.” 
 
În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri. 
 
D-nul Petre – Lucian Gherman:  
„ Aș vrea să iau cuvântul că urmează de la 3 la 9 câteva proiecte de hotărâre care vizează 

taxele. Aș vrea să iau o singură dată cuvântul pentru toate aceste proiecte de hotărâre. Toată lumea știe 
că în perioadă de criză nu se măresc taxele. Așa cum am observat cu toții, domnul Primar ne propune o 
mărire de taxe substanțială pentru cetățenii din oraș, mai mult decât atât, sau mai rău, observ că au fost 
loviți tocmai cei care au fost loviți și de pandemie. Am văzut că în cazul celor care...” 

 
D-nul primar Dan Bobouţanu: 
„Nu vă supărați, ce legătură are ce spuneți dvs. cu taxele de la Ștrand? Le-ați studiat?” 
 
D-nul Petre – Lucian Gherman:  
„Domnule Primar, dacă ați fi fost atent...” 
 
Dna Laura-Valentina Borca-Lucan: 
„Vorbiți punctual, vă rog.” 
 
D-nul primar Dan Bobouţanu: 
„Nu, încă o dată. Discutați pe proiect. Proiectul respectiv. Unde e majorarea de taxe la 

proiectul respectiv și când ajungeți la ceea ce doriți, cu siguranță o să discutăm.” 
 
D-nul Petre – Lucian Gherman:  
„Domnule Primar, nu cred că dvs. îmi puteți lua dreptul de a vorbi. Tocmai pentru a nu 

prelungi...” 
 

D-nul primar Dan Bobouţanu: 
Nu, nu m-ați înțeles. Vă permit.” 
 
Dna Laura-Valentina Borca-Lucan: 
„Domnule consilier, vă rog frumos.” 

 
D-nul Petre – Lucian Gherman:  
„ Tocmai pentru a nu prelungi această intervenție...” 
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D-nul primar Dan Bobouţanu: 
„Discutați punctual, pentru a putea merge mai departe, să studiem. Ptr. că e posibil să 

aveți dreptate.” 
 

Dna Laura-Valentina Borca-Lucan: 
„Vorbim punctual, vă rog frumos.” 

 
D-nul Petre – Lucian Gherman:  
„Era foarte scurt. Dvs. domnule Primar prin intervenția aceasta ați dorit să prelungiți 

intervenția mea.” 
 

D-nul primar Dan Bobouţanu: 
„Domnul consilier, vorbiți de punctul 3. Unde este ca să studiem, să putem răspunde.” 

 
D-nul Petre – Lucian Gherman:  
„Am spus că am să vorbesc o singură dată.” 

 
D-nul primar Dan Bobouţanu: 
„Păi nu, că așa vorbiți o dată pentru toate proiectele. Haideți să vorbim pe puncte, pentru 

că fiecare coleg vrea să vorbească la punctul 3 de pe ordinea de zi.” 
 

D-nul Petre – Lucian Gherman:  
„Dacă m-ați fi lăsat să-mi duc alocuțiunea până la bun sfârșit, deja se trecea la vot. Am 

vrut să spun că ați mărit taxele în criză când este cel mai nepotrivit, inclusiv pentru cei care au fost cel 
mai rău loviți de pandemie, da? Și că la toate aceste proiecte consilierii locali PNL se vor abține.” 

 
D-nul primar Dan Bobouţanu: 
„Da, mulțumim. Deci domnule consilier, la punctul 3 taxele nu s-au mărit. Sunteți în 

eroare.” 
 

D-nul Petre – Lucian Gherman:  
„Domnule Primar, mă lăsați să vorbesc?” 

 
Dna Laura-Valentina Borca-Lucan: 
„Domnule consilier Gherman, vă rog frumos.” 

 
D-nul Petre – Lucian Gherman:  

„ Mai amintiți-vă domnule Primar, primii 7 ani de acasă și nu vorbiți peste mine. Deci în 
concluzie, la toate aceste proiecte de hotărâre, noi ne vom abține. Mulțumesc.” 

 
D-nul primar Dan Bobouţanu: 
„La care aceste că discutăm de un singur proiect. Punctul 3.” 

 
D-nul Petre – Lucian Gherman:  
„De la 3 la 9. Este inclus și proiectul nr. 3 despre care discutăm acum. Vă mulțumesc. 

Mai întoarceți-vă la cei 7 ani de acasă. Vă rog.” 
 
D-nul primar Dan Bobouţanu: 
 „Domnule consilier. Haideți să vă explic ceva. Ca să știți cum funcționeză un Consiliu 

Local trebuie să citiți Codul Administrativ.” 
 
D-nul Petre – Lucian Gherman:  
„Dacă doriți să-mi explicați, explicați-mi doar mie nu să îi supuneți tiradei dvs. inutilă pe 
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toți colegii consilieri.” 
 
D-nul primar Dan Bobouţanu: 
„Cu siguranță vă explic dvs., cel care ați intervenit.” 
 
D-nul Petre – Lucian Gherman:  
„Nu-mi doresc sa-mi explicați nimic. Vă mulțumesc.” 
 
D-nul primar Dan Bobouţanu: 
„Este suficient să citiți Codul Administrativ și să veniți punctual. De exemplu: la punctul 3 

ați mărit la Ștrandul Municipal și la Complexul Sportiv taxele. Discutăm acolo. Acceptăm sau nu 
acceptăm amendamentul și mergem mai departe. La aceea m-am referit. În rest, părerile dvs. 
personale, țineți-le ptr. dvs. cu 7 ani de acasă. Vă asigur că îi am, chiar știu să mă port. Și acesta 
este motivul pentru care am câștigat alegerile, pentru că știu să mă port. Probabil este motivul 
pentru care dvs. nu ați câștigat niciodată nimic.” 

 
D-nul Petre – Lucian Gherman:  
„Da, sunt convins că știți să vă purtați atunci... ” 
 
Dna Laura-Valentina Borca-Lucan: 
„Haideți să revenim. Vă rog frumos.” 
 
D-nul Secretar General Militon Dănuţ Laslău: 
„Am o rugăminte la dvs., haideți să nu deviem de la obiectul principal al ședinței, să 

mergem mai departe.” 
 
D-nul Petre – Lucian Gherman:  
„Deviația a făcut-o tocmai domnul Primar care ar fi trebuit să fie echilibrat.” 
 
D-nul Secretar General Militon Dănuţ Laslău: 
„Am o rugăminte, să ne oprim și să trecem punctual la ceea ce este. Deci la acest punct, 

domnul consilier, considerați că s-au majorat taxele? O să le luăm punctual pe fiecare. Am înțeles 
opinia dvs. Aici, considerați că se impune să interveniți? s-au majorat, sau nu s-au majorat? La 
acest proiect.” 

 
 D-nul Petre – Lucian Gherman:  
„Am spus ce am avut de spus, vă mulțumesc.” 
 
D-nul primar Dan Bobouţanu: 
„Deci domnule Secretar. Nu s-au majorat. Era suficient să se discute în comisie. 

Mulțumesc.” 
 

Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea pe 
articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă cu 16 voturi ”pentru” (Bolosin Florin, Borca – Lucan 

Laura – Valentina, Constantin Ioan, Cristea Maria, Gherghina Horia - Trăian, Ilea Sorin, 
Muntean Petru, Olar Cătălin – Florin, Palcău Ciprian - Ștefan, Popa Mircea – Marcel, Predică 
Mihaela – Alina, Sevastru Bujor – Virgil, Voinia Claudiu – Sorin, Ionescu Claudiu - Ștefan, Moga 
Mirabela – Laura, Harabagiu Robert – Răzvan) și 5 voturi ”abținere” (Costa Diana – Claudia, 
Gherman Petre – Lucian, Vasile Marian, Vâlceanu Constantin, Popa Sebastian – Alexandru).  

Art. 1-7 se aprobă cu 16 voturi ”pentru” (Bolosin Florin, Borca – Lucan Laura – 
Valentina, Constantin Ioan, Cristea Maria, Gherghina Horia - Trăian, Ilea Sorin, Muntean Petru, 
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Olar Cătălin – Florin, Palcău Ciprian - Ștefan, Popa Mircea – Marcel, Predică Mihaela – Alina, 
Sevastru Bujor – Virgil, Voinia Claudiu – Sorin, Ionescu Claudiu - Ștefan, Moga Mirabela – 
Laura, Harabagiu Robert – Răzvan) și 5 voturi ”abținere” (Costa Diana – Claudia, Gherman 
Petre – Lucian, Vasile Marian, Vâlceanu Constantin, Popa Sebastian – Alexandru).  

Hotărârea nr. 379/2020 se aprobă cu 16 voturi ”pentru” (Bolosin Florin, Borca – 
Lucan Laura – Valentina, Constantin Ioan, Cristea Maria, Gherghina Horia - Trăian, Ilea Sorin, 
Muntean Petru, Olar Cătălin – Florin, Palcău Ciprian - Ștefan, Popa Mircea – Marcel, Predică 
Mihaela – Alina, Sevastru Bujor – Virgil, Voinia Claudiu – Sorin, Ionescu Claudiu - Ștefan, Moga 
Mirabela – Laura, Harabagiu Robert – Răzvan) și 5 voturi ”abținere” (Costa Diana – Claudia, 
Gherman Petre – Lucian, Vasile Marian, Vâlceanu Constantin, Popa Sebastian – Alexandru).  

 
 
La punctul 4 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). Proiect de 

hotărâre privind stabilirea taxelor aplicate de către Serviciului Public Administrare Cimitire și Pompe 
Funebre pentru atribuirea locurilor de înhumare din cimitirul "Valea Seacă" şi a taxei de folosire a 
capelei, pe anul 2021. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 
D-nul primar Dan Bobouţanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Pentru operativitate, Secretarul General prezinta avizele adoptate de comisii, care au 

stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
 
D-nul Secretar General Militon Dănuţ Laslău: 
„Raportul comisiilor de la cele 5 comisii este favorabil.” 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă cu 14 voturi ”pentru” (Bolosin Florin, Borca – Lucan 

Laura – Valentina, Constantin Ioan, Cristea Maria, Gherghina Horia - Trăian, Ilea Sorin, 
Muntean Petru, Olar Cătălin – Florin, Palcău Ciprian - Ștefan, Popa Mircea – Marcel, Predică 
Mihaela – Alina, Sevastru Bujor – Virgil, Voinia Claudiu – Sorin, Ionescu Claudiu - Ștefan,) și 7 
voturi ”abținere” (Costa Diana – Claudia, Gherman Petre – Lucian, Vasile Marian, Vâlceanu 
Constantin, Popa Sebastian – Alexandru, Moga Mirabela – Laura, Harabagiu Robert – Răzvan).  

Art. 1-10 se aprobă cu 14 voturi ”pentru” (Bolosin Florin, Borca – Lucan Laura – 
Valentina, Constantin Ioan, Cristea Maria, Gherghina Horia - Trăian, Ilea Sorin, Muntean Petru, 
Olar Cătălin – Florin, Palcău Ciprian - Ștefan, Popa Mircea – Marcel, Predică Mihaela – Alina, 
Sevastru Bujor – Virgil, Voinia Claudiu – Sorin, Ionescu Claudiu - Ștefan,) și 7 voturi ”abținere” 
(Costa Diana – Claudia, Gherman Petre – Lucian, Vasile Marian, Vâlceanu Constantin, Popa 
Sebastian – Alexandru, Moga Mirabela – Laura, Harabagiu Robert – Răzvan).  

Hotărârea nr. 380/2020 se aprobă cu 14 voturi ”pentru” (Bolosin Florin, Borca – 
Lucan Laura – Valentina, Constantin Ioan, Cristea Maria, Gherghina Horia - Trăian, Ilea Sorin, 
Muntean Petru, Olar Cătălin – Florin, Palcău Ciprian - Ștefan, Popa Mircea – Marcel, Predică 
Mihaela – Alina, Sevastru Bujor – Virgil, Voinia Claudiu – Sorin, Ionescu Claudiu - Ștefan,) și 7 
voturi ”abținere” (Costa Diana – Claudia, Gherman Petre – Lucian, Vasile Marian, Vâlceanu 
Constantin, Popa Sebastian – Alexandru, Moga Mirabela – Laura, Harabagiu Robert – Răzvan).  

 
 
La punctul 5 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută).                                                                                                                             

Proiect de hotărâre privind menținerea în anul fiscal 2021 a taxelor pentru serviciile prestate la Starea 
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Civilă, aplicate în anul 2020. 
 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 
D-nul primar Dan Bobouţanu: 
„Da. O scurtă observație, ca să vadă distinșii colegi de ce este bine să disutăm fiecare 

punct în parte așa cum a făcut și dra. Consilier la hotărârea cu Castelul. De exemplu, la hotărârea 
privind taxele cu serviciile prestate de la Starea Civilă și scrie la art 1, este suficient să citim se mențin 
în anul fiscal 2021 taxele pentru serviciile prestate precum și scutiri aplicate în anul 2020. Deci dacă 
discutăm punctual, vă rog să mă credeți că avem răspuns la orice. Asta înseamnă transparență, nu? Nu 
putem discuta de la 1 la 50. Vă mulțumesc.” 

 
Pentru operativitate, Secretarul General prezinta avizele adoptate de comisii, care au 

stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
 
D-nul Secretar General Militon Dănuţ Laslău: 
„Toate cele cinci comisii și-au exprimat avizul favorabil pentru proiectul de hotărâre.” 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă cu 15 voturi ”pentru” (Bolosin Florin, Borca – Lucan 

Laura – Valentina, Constantin Ioan, Cristea Maria, Gherghina Horia - Trăian, Ilea Sorin, 
Muntean Petru, Olar Cătălin – Florin, Palcău Ciprian - Ștefan, Popa Mircea – Marcel, Predică 
Mihaela – Alina, Sevastru Bujor – Virgil, Voinia Claudiu – Sorin, Ionescu Claudiu - Ștefan, Moga 
Mirabela – Laura) și 6 voturi ”abținere” (Costa Diana – Claudia, Gherman Petre – Lucian, Vasile 
Marian, Vâlceanu Constantin, Popa Sebastian – Alexandru, Harabagiu Robert – Răzvan).  

Art. 1- 4 se aprobă cu 15 voturi ”pentru” (Bolosin Florin, Borca – Lucan Laura – 
Valentina, Constantin Ioan, Cristea Maria, Gherghina Horia - Trăian, Ilea Sorin, Muntean Petru, 
Olar Cătălin – Florin, Palcău Ciprian - Ștefan, Popa Mircea – Marcel, Predică Mihaela – Alina, 
Sevastru Bujor – Virgil, Voinia Claudiu – Sorin, Ionescu Claudiu - Ștefan, Moga Mirabela – 
Laura) și 6 voturi ”abținere” (Costa Diana – Claudia, Gherman Petre – Lucian, Vasile Marian, 
Vâlceanu Constantin, Popa Sebastian – Alexandru, Harabagiu Robert – Răzvan). 

Hotărârea nr. 381/2020 se aprobă cu 15 voturi ”pentru” (Bolosin Florin, Borca – 
Lucan Laura – Valentina, Constantin Ioan, Cristea Maria, Gherghina Horia - Trăian, Ilea Sorin, 
Muntean Petru, Olar Cătălin – Florin, Palcău Ciprian - Ștefan, Popa Mircea – Marcel, Predică 
Mihaela – Alina, Sevastru Bujor – Virgil, Voinia Claudiu – Sorin, Ionescu Claudiu - Ștefan, Moga 
Mirabela – Laura) și 6 voturi ”abținere” (Costa Diana – Claudia, Gherman Petre – Lucian, Vasile 
Marian, Vâlceanu Constantin, Popa Sebastian – Alexandru, Harabagiu Robert – Răzvan). 

 
 
La punctul 6 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). Proiect de 

hotărâre privind stabilirea taxelor pentru utilizarea temporară a terenurilor aflate în administrarea 
Consiliului Local şi a altor instituţii publice aflate în subordinea Consiliului Local al municipiului 
Hunedoara, pentru anul 2021. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 
D-nul primar Dan Bobouţanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Pentru operativitate, Secretarul General prezinta avizele adoptate de comisii, care au 

stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
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D-nul Secretar General Militon Dănuţ Laslău: 
„Cele cinci comisii și-au exprimat avizul favorabil prin consilierii prezenți la comisii.” 
 
În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri. 
 
D-nul Marian Vasile:  
„Domnule Primar, domnule Viceprimar, stimați colegi, bună ziua. Dacă îmi permiteți la 

acest articol am văzut la creșterea la terasele din domeniul HoReCa o creștere de la 9,41 din 2020 la 
propunerea unui preț de 11,76 pe mp. Deoarece acest domeniu HoReCa a fost profund afectată de 
această pandemie aș propune, aș veni cu un amendament de a indexa vechiul preț, sau mă rog, actualul 
preț de 9,41 cu 3,8% cât suntem obligați conform indicelul Ministerului Finanțelor publice, iar la 
ultima poziție, la prețul parcărilor de la 110 lei la 130 lei, la fel aș propune indexarea doar cu 3,8% 
ținând cont de starea actuală economică din municipiul Hunedoara, ca atare la aceste două poziții, aș 
avea o propunere de a nu avea o creștere, doar indexarea cu 3,8%.” 

 
D-nul Secretar General Militon Dănuţ Laslău: 
„Dacă îmi permiteți domnul consilier. Indexarea s-a votat printr-un proiect  de hotărâre, eu 

am lipsit de la aceea ședință dar din câte știu indexarea s-a votat. A trecut acel proiect, nu se mai pune 
problema să mai venim cu un alt amendament atât timp cât s-a votat. Cu privire la această majorare, pe 
care dvs. o considerați majorare, vă veți exprima votul. Doriți sau nu doriți.” 

 
D-nul Marian Vasile:  
„Exact. Eu spuneam numai să nu fie o majorare.” 
 
D-nul Secretar General Militon Dănuţ Laslău: 
„Adică nu există nici un amendament. Nu putem propune ceva ce există. Aceea indexare 

s-a votat de către Consiliu într-o ședință anterioară iar cu privire la ceea ce a propus ordonatorul de 
credite, puteți vota sau puteți să nu votați acest poiect.” 

 
D-nul Marian Vasile:  
„Atunci să rămânem la prețul din 2020 la aceste două poziții, pentru parcări și pentru 

terasele restaurantelor.” 
 
D-nul Secretar General Militon Dănuţ Laslău: 
„Din 2020 nu pot să rămână pentru că va interveni indexarea.” 
 
D-nul Marian Vasile:  
„Asta am spus, că va fi aceea indexare, domnule Secretar, dvs. ați repetat același lucru și 

am zis altă creștere să nu fie, exceptând acea indexare.” 
 
D-nul Secretar General Militon Dănuţ Laslău: 
„Nu așa funcționează Consiliul Local și nici amendamentele. Trebuie să spuneți punctual 

care este amendamentul care va deveni literă de lege.” 
 
D-nul Marian Vasile:  
„Punctual, la terase și la locurile de parcare să rămână prețurile din 2020. Să nu avem o 

creștere.” 
 
Dna Laura-Valentina Borca-Lucan: 
„Deci, încă odată. Vi s-a explicat, trebuie majorat cu rata inflației.” 
 
D-nul Marian Vasile:  
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„Rata inflației, după cum zicea domnul Secretar s-a votat. Aceea este obligatorie să se 
aplice. Să nu fie altă majorare în afară de acea rată a inflației.” 

 
Dna Laura-Valentina Borca-Lucan: 
 „Acum votăm nominal pentru fiecare taxă.” 
 
D-nul Secretar General Militon Dănuţ Laslău: 
 „Haideți ca să nu o mai lungim, să vin în ajutorul dvs. cu formularea amendamentului, 

bănuiesc că dvs. doriți menținerea tarifelor la nivelul anului 2020.” 
 
D-nul Marian Vasile:  
„Exact. Asta am spus.” 
 
 D-nul Secretar General Militon Dănuţ Laslău: 
 „Doriți să supunem la vot amendamentul dvs.?” 
 
D-nul Marian Vasile:  
„Supunem la vot, acest amendament pentru aceste două poziții.” 
 
D-nul Claudiu - Ștefan Ionescu: 
„Și eu aș vrea să iau cuvântul. Ionescu. 
Eu aș vrea să mi se motiveze de ce s-au ales 20% pentru terase și 18% pentru parcări. Să-

mi explice cineva modalitatea asta de a alege. De ce nu a fost 50%, 5% sau 10%. Am înțeles că trebuie 
cofinanțate fondurile pentru proiectele pe fondurile europene. Am înțels că PNL-ul a dat numai 350.000 
dar, totuși.” 

 
Dna Laura-Valentina Borca-Lucan: 
„Păi ăsta e răspunsul, domnul consilier.” 
 
D-nul Claudiu - Ștefan Ionescu: 
„Nu, nu. Vreau să-mi explice cineva în afară de ping-pongul ăsta între PSD și PNL. Că din 

ping-pongul ăsta pierde cetățeanul care merge și plătește cu 20% anul acesta. Dintr-un joc din ăsta 
politic. Vreau să-mi spună cineva. De ce 20% și 18%? De ce n-au făcut 100%?” 

 
D-nul Secretar General Militon Dănuţ Laslău: 
„Bun, am înțeles întrebarea dvs. o să vi să răspundă punctual după ce dăm cuvântul și 

domnului Popa.” 
 
D-nul Sebastian – Alexandru Popa: 
„Da. Exact același aspect am vrut să-l semnalez și eu. Cu tot respectul, domnul Primar, am 

avut niște polemici în momentul în care am votat aceea indexare cu privire la legalitatea proiectului de 
hotărâre, și atunci v-am semnalat faptul că...” 

 
D-nul Secretar General Militon Dănuţ Laslău: 
„Numai puțin domnul Popa. Intrați pe tărâmul Secretarului. Dacă vă pronunțați cu privire 

la legalitate vă atrag atenția că și Prefectura a spus că este legal proiecul. Mai mult decât atât acel 
proiect era obligatoriu și nevotarea acelui proiect ducea la majorarea la maxim a tuturor taxelor 
hunedorenilor.” 

 
Dna Laura-Valentina Borca-Lucan: 
„Dvs. nu l-ați votat dacă bine îmi aduc aminte.” 
 
D-nul Secretar General Militon Dănuţ Laslău: 
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 „Numai puțin cu legalitatea. Nu mă bag pe opotunitate dar pe legalitate vă rog să fiți 
puțin mai atent cu această exprimare.” 

 
D-nul Sebastian – Alexandru Popa: 
„Da. Nu acesta este obiectul, mă scuzați. Asta am vrut să întreb. Atunci am venit cu 

propunerea ca Primăria să găsească niște obțiuni pentru a încuraja domeniul HoReCa, și în acest 
moment văd că administrația publică locală vine cu majorarea taxelor. Exact ce semnala și colegul meu, 
domnul Ionescu, aș vrea să știu de ce vine această indexare, această creștere a taxelor exact în 
momentul în care știm că România trece și va trece printr-o criză economică. Cred că nu este oportun 
ca exact acum să creștem taxele în municipiul Hunedoara. Dacă se poate, se va explica punctual de ce 
se întâmplă acest lucru.” 

 
D-nul Secretar General Militon Dănuţ Laslău: 
 „Bun. Am înțeles. Stabilirea taxelor până la urmă și proiectul de hotărâre este atributul 

ordonatorului de credite, dăm cuvântul domnului Primar și totodată doamna Pahonțu de la Contracte – 
concesiuni să se pregătească dacă are ceva de adăugat.” 

 
D-nul primar Dan Bobouţanu: 
„ Sigur că da. Începând cu anul 2016, de când a intrat în vigoare noul Cod fiscal care 

făcea o diferențiere între taxe, am căutat să menținem taxele atunci, lucru pe care l-am făcut timp de 5 
ani de zile. 5 ani de zile, în municipiul Hunedoara, spre deosebire de celelalte orașe din județul nostru 
și fără a discuta de culoarea politică, noi le-am menținut. N-i le-am asumat și le-am aplicat așa. Din 
păcate, situația pandemică din acest an ne-a dus la o scădere dramatică a încasărilor la bugetul local. Ba 
mai mult, tocmai pentru a veni în sprijinul celor de care discutați aici, și mă refer și la terase și la 
restaurante, dar și la societăți comerciale, din încasările noastre, sau raportat la încasările noastre, am 
renunțat la unele încasări pe impozite și taxe pe perioada stării de urgență. Și probabil că știți acest 
lucru, am mai discutat despre asta. Deci noi am sprijinit cu adevărat acest sector, tot spre deosebire de 
alte localități care nu le-au aplicat, pentru că nu erau obligați să le aplice. 

Evident, stimați colegi, putem discuta și despre sprijinul acordat de fostul Guvern, de 
actualul Guvern, prin acele rectificări bugetare. Pentru că acele recificări bugetare se fac pentru toate 
UAT-urile din România, care sunt sprijinite financiar tocmai ca să se dezvolte și să existe un echilibru 
în balanța bugetară. Este adevărat că în ultimul an am fost ocoliți de aceste rectificări, mă rog, știți și 
dvs. domnule Ionescu așa cum ați remarcat că am primit o sumă derizorie. Dar asta nu înseamnă că 
trebuie să arătăm cu degetul în permanență spre vechiul Guvern, spre noul Guvern, să politizăm totul și 
mai degrabă sunt pe undeva adeptul devizei liberale, dacă vreți, prin noi înșine. Prin noi înșine 
înseamnă că practic prin aceste majorări, tot ce se colectează (majorări nesemnificative dacă luăm pe 
fiecare în parte) se va regăsi în cofinanțarea pe fonduri europene. În noile proiecte de fonduri europene. 
Gândiți-vă că în cadrul unui proiect de fonduri europene poți accesa, așa ca un exemplu, o sumă de 98 
de lei pentru un proiect, îi primești, și pui și tu o cofinanțare acolo de 2 lei. Cred că este bine să privim 
partea plină a paharului. Să atragem acei 98 de lei, iar noi să fim suficient de echilibrați pentru a găsi 
surse de finanțare din bugetul local pentru această cofinanțare de 2 lei. Totodată vă asigur că în 
continuare, acolo unde este cazul, fără să aducem atingere bugetului local în mod semnificativ, vom 
sprijini tot ceea ce înseamnă acest sector. Dar sunt absolut convins că acest sector este sprijinit, așa cum 
se și declară la conferințele de presă naționale, de către Guvernul României prin politicile fiscale care 
urmează să se aplice și care vor veni, așa cum spune Guvernul și în sprijinul acestui sector. Vă 
mulțumesc.” 

 
D-nul Claudiu - Ștefan Ionescu: 
 „Numai o interveție, pentru domnul Primar. Dacă tot spuneți că prin noi înșine, atunci în 

logica dvs. ar trebui să facem o reducere de cheltuieli. Să nu mai dăm la biserici, de exemplu. Avem un 
proiect de hotărâre în care dăm la biserici 100.000 de lei. Am mai dat 150.000 de lei... asta ar fi prin noi 
înșine. Deci, de ce să fie cetățeanul, să plătească 130 lei pe o parcare, când ar fi putut să plătescă același 
preț ca în 2020 și să nu dăm anul acesta la biserici și să fi dat în anul 2021 la sfârșitul anului. Asta ar fi 
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prin noi înșine, ca să luăm doctrina liberală” 
 
D-nul primar Dan Bobouţanu: 
 „Vă răspund acum, cu bisericile este vorba de o canalizare a bisericii care nu a fost făcută 

niciodată. Nu este vorba despre un alt ajutor și chiar dacă ar fi fost vorba despre un alt ajutor față de un 
cult religios, v-aș fi răspuns că am studiat cu atenție solicitarea lor și că o consider sau nu îndreptățită. 
Cât privește locul de parcare, noi aici ne referim la locurile noi de parcare. Nu la cele neamenajate. Ne 
referim la investiția pe care o facem din bugetul local și pentru care trebuie să fim buni administratori 
prin a recupera acea investiție. Deci doar locurile de parcare noi create. Nu ne referim la alte locuri de 
parcare. Dacă o să observați prețul, împărțiți-l la lună, să vedeți cât este de mare. La 12 luni să vedeți. 
Mulțumesc.” 

 
D-nul Claudiu - Ștefan Ionescu: 
„Și eu mulțumesc.” 
 
D-nul Secretar General Militon Dănuţ Laslău: 
„Mulțumesc. Dacă mai sunt alte intervenții?Dacă nu mai sunt, d-na Președinte vă rog.” 
 
Se supune la vot amendamentul propus de domnul consilier Vasile Marian. 
8 voturi „pentru” (Costa Diana – Claudia, Gherman Petre – Lucian, Ionescu Claudiu - 

Ștefan, Moga Mirabela – Laura, Vasile Marian, Vâlceanu Constantin, Harabagiu Robert – Răzvan, 
Popa Sebastian – Alexandru).  

Amendamentul nu a trecut. 
 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă cu 13 voturi ”pentru” (Bolosin Florin, Borca – Lucan 

Laura – Valentina, Constantin Ioan, Cristea Maria, Gherghina Horia - Trăian, Ilea Sorin, 
Muntean Petru, Olar Cătălin – Florin, Palcău Ciprian - Ștefan, Popa Mircea – Marcel, Predică 
Mihaela – Alina, Sevastru Bujor – Virgil, Voinia Claudiu – Sorin), 1 vot „împotrivă” (Ionescu 
Claudiu - Ștefan) și 7 voturi ”abținere” (Costa Diana – Claudia, Gherman Petre – Lucian, Moga 
Mirabela – Laura, Vasile Marian, Vâlceanu Constantin, Harabagiu Robert – Răzvan, Popa 
Sebastian – Alexandru) . 

 Art. 1-7 se aprobă se aprobă cu 13 voturi ”pentru” (Bolosin Florin, Borca – Lucan 
Laura – Valentina, Constantin Ioan, Cristea Maria, Gherghina Horia - Trăian, Ilea Sorin, 
Muntean Petru, Olar Cătălin – Florin, Palcău Ciprian - Ștefan, Popa Mircea – Marcel, Predică 
Mihaela – Alina, Sevastru Bujor – Virgil, Voinia Claudiu – Sorin), 1 vot „împotrivă” (Ionescu 
Claudiu - Ștefan) și 7 voturi ”abținere” (Costa Diana – Claudia, Gherman Petre – Lucian, Moga 
Mirabela – Laura, Vasile Marian, Vâlceanu Constantin, Harabagiu Robert – Răzvan, Popa 
Sebastian – Alexandru) . 

Hotărârea nr. 382/2020 se aprobă cu 13 voturi ”pentru” (Bolosin Florin, Borca – 
Lucan Laura – Valentina, Constantin Ioan, Cristea Maria, Gherghina Horia - Trăian, Ilea Sorin, 
Muntean Petru, Olar Cătălin – Florin, Palcău Ciprian - Ștefan, Popa Mircea – Marcel, Predică 
Mihaela – Alina, Sevastru Bujor – Virgil, Voinia Claudiu – Sorin), 1 vot „împotrivă” (Ionescu 
Claudiu - Ștefan) și 7 voturi ”abținere” (Costa Diana – Claudia, Gherman Petre – Lucian, Moga 
Mirabela – Laura, Vasile Marian, Vâlceanu Constantin, Harabagiu Robert – Răzvan, Popa 
Sebastian – Alexandru) . 

 
La punctul 7 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). Proiect de 

hotărâre privind aprobarea tarifelor pentru unele contracte de închiriere, potrivit unor clauze 
contractuale, pentru spaţiile cu altă destinaţie decât locuinţă şi a terenurilor aparţinând domeniului 
public şi privat al municipiului Hunedoara, aflate în administrarea Consiliului Local şi a altor instituţii 
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publice ce sunt în subordinea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, pentru anul 2021. 
 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 
D-nul primar Dan Bobouţanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Pentru operativitate, Secretarul General prezintă avizele adoptate de comisii, care au 

stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
 

D-nul Secretar General Militon Dănuţ Laslău: 
 „Cele 5 comisii prin consilierii prezenți și-au exprimat avizul favorabil pentru proiectul 

de hotărâre.” 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă cu 13 voturi ”pentru” (Bolosin Florin, Borca – Lucan 

Laura – Valentina, Constantin Ioan, Cristea Maria, Gherghina Horia - Trăian, Ilea Sorin, 
Muntean Petru, Olar Cătălin – Florin, Palcău Ciprian - Ștefan, Popa Mircea – Marcel, Predică 
Mihaela – Alina, Sevastru Bujor – Virgil, Voinia Claudiu – Sorin) și 8 voturi ”abținere” (Costa 
Diana – Claudia, Gherman Petre – Lucian, Ionescu Claudiu - Ștefan, Moga Mirabela – Laura, 
Vasile Marian, Vâlceanu Constantin, Harabagiu Robert – Răzvan, Popa Sebastian – Alexandru).  

Art. 1-5 se aprobă cu 13 voturi ”pentru” (Bolosin Florin, Borca – Lucan Laura – 
Valentina, Constantin Ioan, Cristea Maria, Gherghina Horia - Trăian, Ilea Sorin, Muntean Petru, 
Olar Cătălin – Florin, Palcău Ciprian - Ștefan, Popa Mircea – Marcel, Predică Mihaela – Alina, 
Sevastru Bujor – Virgil, Voinia Claudiu – Sorin) și 8 voturi ”abținere” (Costa Diana – Claudia, 
Gherman Petre – Lucian, Ionescu Claudiu - Ștefan, Moga Mirabela – Laura, Vasile Marian, 
Vâlceanu Constantin, Harabagiu Robert – Răzvan, Popa Sebastian – Alexandru).  

Hotărârea nr. 383/2020 se aprobă cu 13 voturi ”pentru” (Bolosin Florin, Borca – 
Lucan Laura – Valentina, Constantin Ioan, Cristea Maria, Gherghina Horia - Trăian, Ilea Sorin, 
Muntean Petru, Olar Cătălin – Florin, Palcău Ciprian - Ștefan, Popa Mircea – Marcel, Predică 
Mihaela – Alina, Sevastru Bujor – Virgil, Voinia Claudiu – Sorin) și 8 voturi ”abținere” (Costa 
Diana – Claudia, Gherman Petre – Lucian, Ionescu Claudiu - Ștefan, Moga Mirabela – Laura, 
Vasile Marian, Vâlceanu Constantin, Harabagiu Robert – Răzvan, Popa Sebastian – Alexandru).  

 
La punctul 8 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). Proiect de 

hotărâre privind stabilirea taxelor pentru utilizarea temporară a locurilor publice de desfacere din 
piețele, târgurile și oboarele din Municipiul Hunedoara și pentru serviciile prestate de către Serviciul 
Public Administrația Piețelor Târgurilor și Oboarelor, precum și a tarifelor de închiriere pentru unele 
contracte de închiriere, potrivit unor clauze contractuale, pe anul 2021. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 
D-nul primar Dan Bobouţanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Pentru operativitate, Secretarul General prezintă avizele adoptate de comisii, care au 

stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
 
D-nul Secretar General Militon Dănuţ Laslău: 
 „Cele 5 comisii prin consilierii prezenți și-au exprimat avizul favorabil cu privire la 

proiectul de hotărâre.” 
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Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă cu 13 voturi ”pentru” (Bolosin Florin, Borca – Lucan 

Laura – Valentina, Constantin Ioan, Cristea Maria, Gherghina Horia - Trăian, Ilea Sorin, 
Muntean Petru, Olar Cătălin – Florin, Palcău Ciprian - Ștefan, Popa Mircea – Marcel, Predică 
Mihaela – Alina, Sevastru Bujor – Virgil, Voinia Claudiu – Sorin) și 8 voturi ”abținere” (Costa 
Diana – Claudia, Gherman Petre – Lucian, Ionescu Claudiu - Ștefan, Moga Mirabela – Laura, 
Vasile Marian, Vâlceanu Constantin, Harabagiu Robert – Răzvan, Popa Sebastian – Alexandru).  

Art. 1-7 se aprobă cu 13 voturi ”pentru” (Bolosin Florin, Borca – Lucan Laura – 
Valentina, Constantin Ioan, Cristea Maria, Gherghina Horia - Trăian, Ilea Sorin, Muntean Petru, 
Olar Cătălin – Florin, Palcău Ciprian - Ștefan, Popa Mircea – Marcel, Predică Mihaela – Alina, 
Sevastru Bujor – Virgil, Voinia Claudiu – Sorin) și 8 voturi ”abținere” (Costa Diana – Claudia, 
Gherman Petre – Lucian, Ionescu Claudiu - Ștefan, Moga Mirabela – Laura, Vasile Marian, 
Vâlceanu Constantin, Harabagiu Robert – Răzvan, Popa Sebastian – Alexandru).  

Hotărârea nr. 384/2020 se aprobă cu 13 voturi ”pentru” (Bolosin Florin, Borca – 
Lucan Laura – Valentina, Constantin Ioan, Cristea Maria, Gherghina Horia - Trăian, Ilea Sorin, 
Muntean Petru, Olar Cătălin – Florin, Palcău Ciprian - Ștefan, Popa Mircea – Marcel, Predică 
Mihaela – Alina, Sevastru Bujor – Virgil, Voinia Claudiu – Sorin) și 8 voturi ”abținere” (Costa 
Diana – Claudia, Gherman Petre – Lucian, Ionescu Claudiu - Ștefan, Moga Mirabela – Laura, 
Vasile Marian, Vâlceanu Constantin, Harabagiu Robert – Răzvan, Popa Sebastian – Alexandru).  

 
 
La punctul 9 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). Proiect de 

hotărâre privind menținerea în anul fiscal 2021 a taxelor pentru serviciile prestate de Serviciul Public 
Grădina Zoologică, aplicate în anul 2020. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 
D-nul primar Dan Bobouţanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Pentru operativitate, Secretarul General prezintă avizele adoptate de comisii, care au 

stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
 
D-nul Secretar General Militon Dănuţ Laslău: 
 „Cele 5 comisii prin consilierii prezenți și-au exprimat avizul favorabil cu privire la 

proiectul de hotărâre.” 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă cu 13 voturi ”pentru” (Bolosin Florin, Borca – Lucan 

Laura – Valentina, Constantin Ioan, Cristea Maria, Gherghina Horia - Trăian, Ilea Sorin, 
Muntean Petru, Olar Cătălin – Florin, Palcău Ciprian - Ștefan, Popa Mircea – Marcel, Predică 
Mihaela – Alina, Sevastru Bujor – Virgil, Voinia Claudiu – Sorin) și 8 voturi ”abținere” (Costa 
Diana – Claudia, Gherman Petre – Lucian, Ionescu Claudiu - Ștefan, Moga Mirabela – Laura, 
Vasile Marian, Vâlceanu Constantin, Harabagiu Robert – Răzvan, Popa Sebastian – Alexandru).  

Art. 1-4 se aprobă cu 13 voturi ”pentru” (Bolosin Florin, Borca – Lucan Laura – 
Valentina, Constantin Ioan, Cristea Maria, Gherghina Horia - Trăian, Ilea Sorin, Muntean Petru, 
Olar Cătălin – Florin, Palcău Ciprian - Ștefan, Popa Mircea – Marcel, Predică Mihaela – Alina, 
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Sevastru Bujor – Virgil, Voinia Claudiu – Sorin) și 8 voturi ”abținere” (Costa Diana – Claudia, 
Gherman Petre – Lucian, Ionescu Claudiu - Ștefan, Moga Mirabela – Laura, Vasile Marian, 
Vâlceanu Constantin, Harabagiu Robert – Răzvan, Popa Sebastian – Alexandru).  

Hotărârea nr. 385/2020 se aprobă cu 13 voturi ”pentru” (Bolosin Florin, Borca – 
Lucan Laura – Valentina, Constantin Ioan, Cristea Maria, Gherghina Horia - Trăian, Ilea Sorin, 
Muntean Petru, Olar Cătălin – Florin, Palcău Ciprian - Ștefan, Popa Mircea – Marcel, Predică 
Mihaela – Alina, Sevastru Bujor – Virgil, Voinia Claudiu – Sorin) și 8 voturi ”abținere” (Costa 
Diana – Claudia, Gherman Petre – Lucian, Ionescu Claudiu - Ștefan, Moga Mirabela – Laura, 
Vasile Marian, Vâlceanu Constantin, Harabagiu Robert – Răzvan, Popa Sebastian – Alexandru).  

 
La punctul 10 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). Proiect de 

hotărâre pentru stabilirea costului mediu lunar de întreținere pentru anul  2021  pentru copiii înscriși la 
creșa Căsuța cu Pitici din municipiul Hunedoara. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 
D-nul primar Dan Bobouţanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Pentru operativitate, Secretarul General prezintă avizele adoptate de comisii, care au 

stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
 
D-nul Secretar General Militon Dănuţ Laslău: 
 „Cele 5 comisii  și-au exprimat avizul favorabil cu privire la proiectul de hotărâre.” 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 386/2020 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 11 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). Proiect 

de hotărâre privind aprobarea costului mediu lunar de întreținere în funcție de gradul de dependență al 
persoanei vârstnice îngrijite în Centrul Social Multifuncțional pentru Persoane Vârstnice din municipiul 
Hunedoara. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Pentru operativitate, Secretarul General prezintă avizele adoptate de comisii, care au 

stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
 
D-nul Secretar General Militon Dănuţ Laslău: 
 „Cele 5 comisii  și-au exprimat avizul favorabil cu privire la proiectul de hotărâre.” 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-4 se aprobă în unanimitate. 
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Hotărârea nr. 387/2020 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 12 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). Proiect 

de hotărâre privind aprobarea contribuţiei lunare de întreţinere datorată de beneficiarii, aparţinătorii, 
susţinătorii şi/sau de reprezentanţii legali ai acestora, pentru serviciile  furnizate de Unitatea de 
Asistenţă Medico - Socială „Părintele Arsenie Boca” Hunedoara. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Pentru operativitate, Secretarul General prezintă avizele adoptate de comisii, care au 

stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
 
Dna Laura-Valentina Borca-Lucan: 
 „Aviz favorabil.” 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 388/2020 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 13 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). Proiect 

de hotărâre privind aprobarea componenţei comisiei mixte pentru sistematizarea circulaţiei în 
municipiul Hunedoara, precum și a Regulamentului de funcţionare a comisiei. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Pentru operativitate, Secretarul General prezintă avizele adoptate de comisii, care au 

stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
 
D-nul Secretar General Militon Dănuţ Laslău: 
 „Cele 5 comisii  și-au exprimat avizul favorabil cu privire la proiectul de hotărâre. 
Totodată, unul din articole va fi prin vot secret, vă rog să fiți foarte atenți, tot la fel și 

Juridicul. Va apărea o căsuță unde veți bifa Da sau Nu, dacă sunteți de acord sau nu cu acea comisie.” 
 
În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri. 
 
D-nul Petre – Lucian Gherman: 
„Bineînțeles că e evident, cu toții ne dorim ca în orice comisie să avem cei mai 

profesioniști oameni. Pe domnul Palcău Ciprian, nu știu ce îl recomandă pentru această comisie, 
probabil că doar experiența că dacă nu mă înșel a mai fost în acestă comisie și în legislatura anterioară. 
Aș dori să fac un amendament și să-l propun pe domnul Constantin Vâlceanu care consider eu că este o 
opțiune mult mai bună având în vedere și faptul că este director la Autoritatea Rutieră Română. 
Mulțumesc.” 

 
Dna Laura-Valentina Borca-Lucan: 
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„Supunem la vot amendamentul.” 
8 voturi „pentru” (Costa Diana – Claudia, Gherman Petre – Lucian, Ionescu Claudiu - 

Ștefan, Moga Mirabela – Laura, Vasile Marian, Vâlceanu Constantin, Harabagiu Robert – Răzvan, 
Popa Sebastian – Alexandru).  

Amendamentul nu a trecut. 
 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă cu 13 voturi ”pentru” (Bolosin Florin, Borca – Lucan 

Laura – Valentina, Constantin Ioan, Cristea Maria, Gherghina Horia - Trăian, Ilea Sorin, 
Muntean Petru, Olar Cătălin – Florin, Palcău Ciprian - Ștefan, Popa Mircea – Marcel, Predică 
Mihaela – Alina, Sevastru Bujor – Virgil, Voinia Claudiu – Sorin) și 8 voturi ”abținere” (Costa 
Diana – Claudia, Gherman Petre – Lucian, Ionescu Claudiu - Ștefan, Moga Mirabela – Laura, 
Vasile Marian, Vâlceanu Constantin, Harabagiu Robert – Răzvan, Popa Sebastian – Alexandru).  

Având în vedere faptul că art. 1 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 
individual (cu privire la persoane) votul va fi secret.  

 
Se procedează la exercitarea votului secret prin intermediul aplicației electronice Zoom, 

precum și a afișării raportului votării, urmând a se încheia procesul verbal de către Secretarul 
General al Municipiului Hunedoara și președintele de ședință. 

 
Militon Dănuț Laslău - Secretarul General al Municipiului Hunedoara, precum și 

doamna Laura – Valentina Borca - Lucan - președinte de ședință, au procedat la verificarea raportului 
generat de aplicația ”Zoom” cu voturile exprimate de către consilierii locali prin vot secret în cadrul 
aplicației ”Zoom”, privind aprobarea componenţei comisiei mixte pentru sistematizarea circulaţiei în 
municipiul Hunedoara, precum și a Regulamentului de funcţionare a comisiei, constatând următoarele: 
Preşedinte: OLAR  CĂTĂLIN  FLORIN – Viceprimarul municipiului Hunedoara; 
Vicepreşedinte: MILITON DĂNUȚ LASLĂU - Secretarul General al Primăriei municipiului 
Hunedoara; 
Membrii: PALCĂU  CIPRIAN– consilier local;  
                NIMU IOAN – director tehnic;  
                GHIGU NICOLAIE SORIN – comisar șef de poliţie;  
                BURCIN  LUCIAN – agent șef principal de poliţie;  
                PASC RĂDUCU  MARIUS – director executiv Poliţia Locală;  
                GUŢU CORNEL – şef serviciu Poliţia locală; 
                MUNTEAN IOAN – consilier Birou urbanism;  
                STOENESCU  ADRIAN -  consilier SADPP; 
                MAIER KRISTINA – inspector SADPP; 
Secretarul comisiei - JUHAS LADISLAU – consilier  superior  SADPP fără drept de vot, au obținut 
11 voturi “pentru” și 8 voturi „împotrivă”, iar 2 consilieri locali nu și-au exprimat opțiunea. 

În urma acestor rezultate, componenţa comisiei mixte pentru sistematizarea 
circulaţiei în municipiul Hunedoara, precum și a Regulamentului de funcţionare a comisiei, este 
următoarea: 
Preşedinte: OLAR  CĂTĂLIN  FLORIN – Viceprimarul municipiului Hunedoara; 
Vicepreşedinte: MILITON DĂNUȚLASLĂU - Secretarul General al Primăriei municipiului 
Hunedoara; 
Membrii: PALCĂU  CIPRIAN– consilier local;  
                NIMU IOAN – director tehnic;  
                GHIGU NICOLAIE SORIN – comisar șef de poliţie;  
                BURCIN  LUCIAN – agent șef principal de poliţie ;  
                PASC RĂDUCU  MARIUS – director executiv Poliţia Locală  
                GUŢU CORNEL – şef serviciu Poliţia locală 
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                MUNTEAN IOAN – consilier Birou urbanism;  
                STOENESCU  ADRIAN -  consilier SADPP; 
                MAIER KRISTINA – inspector SADPP; 
Secretarul comisiei - JUHAS LADISLAU – consilier  superior  SADPP fără drept de vot; 

 
Se trece la votarea următoarelor articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
   
Art. 2-6 se aprobă cu 13 voturi ”pentru” (Bolosin Florin, Borca – Lucan Laura – 

Valentina, Constantin Ioan, Cristea Maria, Gherghina Horia - Trăian, Ilea Sorin, Muntean Petru, 
Olar Cătălin – Florin, Palcău Ciprian - Ștefan, Popa Mircea – Marcel, Predică Mihaela – Alina, 
Sevastru Bujor – Virgil, Voinia Claudiu – Sorin) și 8 voturi ”abținere” (Costa Diana – Claudia, 
Gherman Petre – Lucian, Ionescu Claudiu - Ștefan, Moga Mirabela – Laura, Vasile Marian, 
Vâlceanu Constantin, Harabagiu Robert – Răzvan, Popa Sebastian – Alexandru).  

Hotărârea nr. 389/2020 se aprobă cu 13 voturi ”pentru” (Bolosin Florin, Borca – 
Lucan Laura – Valentina, Constantin Ioan, Cristea Maria, Gherghina Horia - Trăian, Ilea Sorin, 
Muntean Petru, Olar Cătălin – Florin, Palcău Ciprian - Ștefan, Popa Mircea – Marcel, Predică 
Mihaela – Alina, Sevastru Bujor – Virgil, Voinia Claudiu – Sorin) și 8 voturi ”abținere” (Costa 
Diana – Claudia, Gherman Petre – Lucian, Ionescu Claudiu - Ștefan, Moga Mirabela – Laura, 
Vasile Marian, Vâlceanu Constantin, Harabagiu Robert – Răzvan, Popa Sebastian – Alexandru).  

 
La punctul 14 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). Proiect 

de hotărâre privind menținerea, în anul 2021, a salariilor de bază pentru funcţionarii publici şi 
personalul contractual din cadrul aparatului de specialitate al primarului municipiului Hunedoara, a 
instituțiilor şi serviciilor publice, fără personalitate juridică, aflate în subordinea Consiliului local al 
municipiului Hunedoara, la nivelul salariilor de bază aflate în plată în luna decembrie 2020. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Pentru operativitate, Secretarul General prezintă avizele adoptate de comisii, care au 

stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
 
Dna Laura-Valentina Borca-Lucan: 
 „Cele 5 comisii  au dat avizul favorabil .” 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 390/2020 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 15 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). Proiect 

de hotărâre privind menținerea, în anul 2021, a salariilor de bază pentru personalul contractual din 
cadrul Centrului Social Multifuncțional Pentru Persoane Vârstnice Hunedoara, cu personalitate 
juridică, aflat în subordinea Consiliului local al municipiului Hunedoara, la nivelul salariilor de bază 
aflate în plată în luna decembrie 2020. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
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”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Pentru operativitate, președintele de ședință Laura – Valentina Borca – Lucan, prezintă 

avizele adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea pe 
articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 391/2020 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 16 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). Proiect 

de hotărâre privind menținerea, în anul 2021, a salariilor de bază pentru personalul contractual din 
cadrul Clubului Sportiv Hunedoara, aflat în subordinea Consiliului local al municipiului Hunedoara , la 
nivelul salariilor de bază aflate în plată în luna decembrie 2020. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Pentru operativitate, președintele de ședință Laura – Valentina Borca – Lucan, prezintă 

avizele adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 392/2020 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 17 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). Proiect 

de hotărâre privind menținerea, în anul 2021, a salariilor de bază pentru personalul contractual din 
cadrul Unității de Asistenta Medico Sociala ”Părintele Arsenie Boca” din subordinea Consiliului Local 
al municipiului Hunedoara, la nivelul salariilor de bază aflate în plată in luna decembrie 2020. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Pentru operativitate, președintele de ședință Laura – Valentina Borca – Lucan, prezintă 

avizele adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea pe 
articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 393/2020 se aprobă în unanimitate. 
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D-nul Secretar General Militon Dănuţ Laslău: 
 „Am o rugăminte la dvs. Să țineți camerele pornite toți pentru a se vedea că dvs. votați să 

nu existe pe înregistrare dubii că nu sunteți prezenți.” 
 
La punctul 18 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). Proiect 

de hotărâre privind menținerea, în anul 2021, a salariilor de bază pentru funcţionarii publici şi 
personalul contractual din cadrul Direcției de Asistență Socială Hunedoara, serviciu public cu 
personalitate juridică din subordinea Consiliului local al municipiului Hunedoara, la nivelul salariilor 
de bază aflate în plată în luna decembrie 2020. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Pentru operativitate, președintele de ședință Laura – Valentina Borca – Lucan, prezintă 

avizele adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 394/2020 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 19 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). Proiect 

de hotărâre privind încetarea prin acordul părţilor a contractului de concesiune nr. 435/248/28.05.2019, 
având ca obiect concesionarea terenului în suprafaţă de 1582 mp înscris în CF nr. 67294 Hunedoara, nr. 
cad. 67294, aflat în domeniul privat al Municipiului Hunedoara situat în incinta Parcului Industrial 
Hunedoara. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Pentru operativitate, președintele de ședință Laura – Valentina Borca – Lucan, prezintă 

avizele adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 395/2020 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 20 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). Proiect 

de hotărâre privind încheierea unui act adiţional la contractul de închiriere nr. 321/390/22.12.2016, 
având ca obiect folosința spațiului în suprafață de 60,14 mp situat în municipiul Hunedoara, str. 
Constantin Brâncuși bl. X2, aparținând domeniului privat al Municipiului Hunedoara. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
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D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Pentru operativitate, președintele de ședință Laura – Valentina Borca – Lucan, prezintă 

avizele adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 396/2020 se aprobă în unanimitate. 

 
La punctul 21 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). Proiect 

de hotărâre privind aprobarea structurii organizatorice – organigrama și  al statului de funcţii a Unității 
de Asistență Medico - Socială ”Părintele Arsenie Boca” din subordinea Consiliului local al 
municipiului Hunedoara. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Pentru operativitate, președintele de ședință Laura – Valentina Borca – Lucan, 

prezintă avizele adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
 

Dna Laura – Valentina Borca – Lucan: 
”La punctul acesta am de făcut un amendament. Pentru o mai bună desfășurare a 

activității și în urma discuțiilor avute cu Directorul U.A.M.S. ”Părintele Arsenie Boca” și cu Secretarul 
General, fac următorul amendament: la statul de funcții menționat la Anexa nr. 2, pozițiile nr. 52 și 53, 
se renumerotează în pozițiile nr.48 și 49, și trec la Compartimentul Recuperare fizică, psihică, reinserție 
socială, iar Compartimentul Protecția muncii, control intern și sisteme de management se va elimina. În 
urma acestei repoziționări, Organigrama menționată la Anexa nr. 1, se va modifica în mod 
corespunzător, numărul total de posturi rămânând neschimbat.” 

 
D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău:  
Dacă sunt întrebări cu privire la acest amendament?” 
 
Dna Laura – Valentina Borca – Lucan: 
”Nu sunt.” 
 
Se supune la vot amendamentul d-nei consilier/președinte de ședință Laura – 

Valentina Borca – Lucan, care se aprobă în unanimitate. 
 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-2 cu amendament se aprobă în unanimitate. 
Art. 3-5 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 397/2020 se aprobă în unanimitate.  
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La punctul 22 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). Proiect 
de hotărâre privind finanțarea burselor din bugetul local al municipiului Hunedoara, aferente anului 
școlar 2020-2021, pentru elevii care frecventează cursurile de zi, în unitățile de învățământ 
preuniversitar de stat, de pe raza municipiului Hunedoara. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 
D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Pentru operativitate, președintele de ședință Laura – Valentina Borca – Lucan, 

prezintă avizele adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
 
În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri. 
 
D-nul Petre Lucian Gherman: 
”Aș vrea să reiterez un citat pe care l-a spus mai devreme o colegă de-a noastră, fiindcă 

este foarte potrivit pentru acest punct, și anume: ”investiția în cunoaștere aduce cea mai bună 
dobândă.” Cu toții suntem conștienți de importanța învățământului, mai ales că printre consilieri 
suntem mai multe cadre didactice, de importanța acestui domeniu pentru progresul societății. Cu toții 
de asemenea, suntem conștienți că banii alocați acestui domeniu, așa cum se spunea și în citatul pe care 
l-am repetat adineauri, se consideră bani investiți, nu bani cheltuiți. În această perioadă asistăm cu toții, 
în această perioadă grea generată de această criză, de această pandemie, cu toții suntem conștienți că 
învățământul are o sincopă, are o scădere, și în special în Municipiul Hunedoara. Această criză a dus la 
scăderea veniturilor familiilor care au copii și consider că ar fi potrivită o mărire a acestor burse. Sunt 
convins că sursele de finanțare vor putea fi găsite dacă se dorește.  

Amendamentul pe care îl propun, este pentru dublarea burselor. Adică, bursa de 
performanță să ajungă 340 lei, bursa de merit 320 lei, bursa de studiu 280 lei și bursa de ajutor social 
240 lei. Vă mulțumesc.” 

 
D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
”Doamna președinte dacă îmi permiteți. Stimați colegi când discutam de majorarea unor 

taxe cu 10 lei și ne opuneam, probabil că nu știam că vine și proiectul acesta, că nu citisem. Cuantumul 
minim al burselor de performanță, merit, studiu și de ajutor social de care pot beneficia elevii, este de 
100 lei. Dacă observați, noi l-am făcut de 170 lei. Finanțarea sumelor în cuantum de 3.000.000 lei se 
face din bugetul local. Sigur, așa cum am spus-o în nenumărate declarații, corect ar fi ca orice Guvern 
al României, fie el PSD, PNL sau de altă coloratură politică, să nu pună pe umerii Administrației locale 
și să sprijine cu adevărat învățământul. Se dovedește că nu o face nici acest Guvern ca și celelalte de 
altfel, ca să nu avem vorbe, și noi din acele mici majorări de 1 leu, 2 lei, reușim să creștem aceste 
burse, de la 100 de lei, la 170 lei. De ce această sumă, dacă ar fi întrebarea, tocmai pentru a nu 
dezechilibra bugetul în alte direcții dar și pentru a ne păstra promisiunea că vom majora bursele, le-am 
majorat și le și dăm. Că alții le majorează și nu le dau. Și în jurul nostru dacă o să verificați, sunt orașe 
care au bursele mult mai mici decât noi. Deci, de la 100 lei, am propus 170 lei și da, fără sprijin 
guvernamental, fără acei 350.000 lei care ne-au fost aruncați pe masă, reușim să le finanțăm pentru anul 
care urmează în valoarea de peste 3.000.000 lei. Vă mulțumesc. Dacă vreți o informare, sunt 1961 de 
elevi care vor beneficia, conform datelor trimise de către școli.” 

 
D-na Mirabela – Laura Moga: 
”Dacă îmi permiteți, eu îi mulțumesc domnului primar că oferă aceste majorări la burse 

și că le și dă, așa cum a spus…” 
 
D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
”Dumneavoastră le oferiți, nu eu. Eu doar am căutat banii în bugetul local. 
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Dumneavoastră le oferiți prin vot.” 
 
D-na Mirabela – Laura Moga: 
”…dar, cred că dacă am putea spre exemplu, eficientiza transportul în comun unde se 

pierd foarte mulți bani în fiecare lună, s-ar mai putea adăuga la aceste burse niște bani.”  
 
D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
”Pe lângă aceste burse, să nu uităm transportul în comun pentru elevi în Municipiul 

Hunedoara, este gratis. Totodată, tot noi suntem cei care cu ajutorul dumneavoastră, cu sprijinul 
dumneavoastră și cu votul dumneavoastră, am votat o Hotărâre, tocmai pentru a atrage fonduri 
europene pentru infrastructura școlară privind tabletele și celelalte. Deci, explicațiile mele sunt pe 
buget, pe echilibrare și pe text de lege. Nu le-am menținut la cât a spus legea, le-am majorat. Vă 
mulțumesc.” 

 
Se supune la vot amendamentul d-lui consilier Petre Lucian Gherman, care întrunește 

8 voturi ”pentru” (Costa Diana – Claudia, Gherman Petre – Lucian, Vasile Marian, Vâlceanu 
Constantin, Ionescu Claudiu - Ștefan, Moga Mirabela – Laura, Harabagiu Robert – Răzvan, Popa 
Sebastian – Alexandru) și 13 voturi ”împotrivă” (Bolosin Florin, Borca - Lucan Laura – Valentina, 
Constantin Ioan, Cristea Maria, Gherghina Horia – Trăian, Ilea Sorin, Olar Cătălin – Florin, 
Palcău Ciprian - Ștefan, Popa Mircea – Marcel, Predică Mihaela – Alina, Voinia Claudiu – Sorin, 
Sevastru Bujor – Virgil, Muntean Petru). 

 
D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
”Amendamentul a picat. A întrunit doar 8 voturi ”pentru” din partea consilierilor celor 

trei partide (PNL, POL, PMP).” 
 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
”Să înțeleg că vă abțineți, grupul de consilieri PNL și POL?” 
 
D-nul Petre Lucian Gherman: 
”Noi ne abținem.” 
 
D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
”Mai sunt și alte abțineri în afară de PNL și POL?” 
 
D-nul Robert – Răzvan Harabagiu: 
”Și Harabagiu, PMP.” 
 
D-nul Sebastian – Alexandru Popa: 
”Și Popa, PMP.” 
 
D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
”Vă abțineți de la a fi majorate de la 100 lei la 170 lei?” 
 
D-nul Sebastian – Alexandru Popa: 
”Ne abținem pentru că noi am votat o dublare a alocațiilor.” 
 
D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
”Ok, dar amendamentul a căzut. Trebuie să votați titlul Hotărârii. Majorarea de la 100, la 

170 lei. Vă abțineți?” 
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D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
”Și-au exprimat votul deja domnule primar, se abțin.” 
 
D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
”Am înțeles. Să se consemneze în procesul – verbal.” 
Dna Laura – Valentina Borca – Lucan: 
”Titlul a trecut cu 13 voturi ”pentru” și 8 ”abțineri”. 
 
D-nul Sebastian – Alexandru Popa: 
”Îmi cer scuze, dar nu știu dacă este legal să încercați să influențați votul consilierilor.” 
 
Dna Laura – Valentina Borca – Lucan: 
”S-a votat deja.” 
 
D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
”Nu se pune problema de influențare. S-a notat.” 
 
Dna Laura – Valentina Borca – Lucan: 
”Încă o dată, 13 voturi ”pentru” și 8 ”abțineri”. 
 
Titlul hotărârii se aprobă cu 13 voturi ”pentru” (Bolosin Florin, Borca - Lucan 

Laura – Valentina, Constantin Ioan, Cristea Maria, Gherghina Horia – Trăian, Ilea Sorin, Olar 
Cătălin – Florin, Palcău Ciprian - Ștefan, Popa Mircea – Marcel, Predică Mihaela – Alina, Voinia 
Claudiu – Sorin, Sevastru Bujor – Virgil, Muntean Petru) și 8 ”abțineri” (Costa Diana – Claudia, 
Gherman Petre – Lucian, Vasile Marian, Vâlceanu Constantin, Ionescu Claudiu - Ștefan, Moga 
Mirabela – Laura, Harabagiu Robert – Răzvan, Popa Sebastian – Alexandru).   

Art. 1-6 se aprobă cu 13 voturi ”pentru” (Bolosin Florin, Borca - Lucan Laura – 
Valentina, Constantin Ioan, Cristea Maria, Gherghina Horia – Trăian, Ilea Sorin, Olar Cătălin – 
Florin, Palcău Ciprian - Ștefan, Popa Mircea – Marcel, Predică Mihaela – Alina, Voinia Claudiu 
– Sorin, Sevastru Bujor – Virgil, Muntean Petru) și 8 ”abțineri” (Costa Diana – Claudia, 
Gherman Petre – Lucian, Vasile Marian, Vâlceanu Constantin, Ionescu Claudiu - Ștefan, Moga 
Mirabela – Laura, Harabagiu Robert – Răzvan, Popa Sebastian – Alexandru). 

Hotărârea nr. 398/2020 cu 13 voturi ”pentru” (Bolosin Florin, Borca - Lucan Laura 
– Valentina, Constantin Ioan, Cristea Maria, Gherghina Horia – Trăian, Ilea Sorin, Olar Cătălin 
– Florin, Palcău Ciprian - Ștefan, Popa Mircea – Marcel, Predică Mihaela – Alina, Voinia 
Claudiu – Sorin, Sevastru Bujor – Virgil, Muntean Petru) și 8 ”abțineri” (Costa Diana – Claudia, 
Gherman Petre – Lucian, Vasile Marian, Vâlceanu Constantin, Ionescu Claudiu - Ștefan, Moga 
Mirabela – Laura, Harabagiu Robert – Răzvan, Popa Sebastian – Alexandru). 

 
 
La punctul 23 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). Proiect 

de hotărâre privind aprobarea modificării și completării Actului Constitutiv al Societății Salubprest 
Hunedoara S.R.L. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Pentru operativitate, președintele de ședință Laura – Valentina Borca – Lucan, 

prezintă avizele adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea pe 
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articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-5 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 399/2020 se aprobă în unanimitate. 

 
La punctul 24 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). Proiect 

de hotărâre privind acordarea unui mandat special reprezentantului Municipiului Hunedoara în 
Adunarea Generală a Asociaților la societatea Prim Transprest Hunedoara SRL. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Pentru operativitate, președintele de ședință Laura – Valentina Borca – Lucan, 

prezintă avizele adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Domnul consilier Constantin Vâlceanu, a anunțat că nu participă nici la dezbateri și 

nici la vot. 
 
Titlul hotărârii se aprobă cu 20 de voturi ”pentru”. 
Art. 1-6 se aprobă cu 13 voturi ”pentru” (Bolosin Florin, Borca - Lucan Laura – 

Valentina, Constantin Ioan, Cristea Maria, Gherghina Horia – Trăian, Ilea Sorin, Olar Cătălin – 
Florin, Palcău Ciprian - Ștefan, Popa Mircea – Marcel, Predică Mihaela – Alina, Voinia Claudiu 
– Sorin, Sevastru Bujor – Virgil, Muntean Petru) și 7 ”abțineri” (Costa Diana – Claudia, 
Gherman Petre – Lucian, Vasile Marian, Ionescu Claudiu - Ștefan, Moga Mirabela – Laura, 
Harabagiu Robert – Răzvan, Popa Sebastian – Alexandru).  

Hotărârea nr. 400/2020 se aprobă cu 13 voturi ”pentru” (Bolosin Florin, Borca - 
Lucan Laura – Valentina, Constantin Ioan, Cristea Maria, Gherghina Horia – Trăian, Ilea Sorin, 
Olar Cătălin – Florin, Palcău Ciprian - Ștefan, Popa Mircea – Marcel, Predică Mihaela – Alina, 
Voinia Claudiu – Sorin, Sevastru Bujor – Virgil, Muntean Petru) și 7 ”abțineri” (Costa Diana – 
Claudia, Gherman Petre – Lucian, Vasile Marian, Ionescu Claudiu - Ștefan, Moga Mirabela – 
Laura, Harabagiu Robert – Răzvan, Popa Sebastian – Alexandru). 

 
 
La punctul 25 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). Proiect 

de hotărâre privind propunerea de trecere a unui  teren  aflat în proprietatea Statului Român şi în 
administrarea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, în proprietatea privată a actualilor 
deţinători  ai construcţiei. 
 

Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Pentru operativitate, președintele de ședință Laura – Valentina Borca – Lucan, 

prezintă avizele adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
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Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 401/2020 se aprobă în unanimitate. 
 
 
La punctul 26 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). Proiect 

de hotărâre privind aprobarea concesionării prin licitaţie publică a terenului în suprafață de 1.597mp 
situat în loc. Peştişu Mare, judeţul Hunedoara, înscris în CF nr. 67503 Hunedoara, nr. cadastral 67503, 
aflat în domeniul privat al municipiului Hunedoara şi în administrarea societăţii Parc Industrial S.R.L. 
Hunedoara. 
 

Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Pentru operativitate, președintele de ședință Laura – Valentina Borca – Lucan, 

prezintă avizele adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-5 se aprobă în unanimitate. 
Având în vedere faptul că art. 6 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 

individual (cu privire la persoane), votul va fi secret. 
 
Se procedează la exercitarea votului secret prin intermediul aplicației electronice 

Zoom, precum și a afișării raportului votării, urmând a se încheia procesul verbal de către 
Secretarul General al Municipiului Hunedoara și președintele de ședință. 

 
Militon Dănuț Laslău - Secretarul General al Municipiului Hunedoara, precum și 

doamna Laura – Valentina Borca - Lucan - președinte de ședință, au procedat la verificarea raportului 
generat de aplicația ”Zoom” cu voturile exprimate de către consilierii locali prin vot secret în cadrul 
aplicației ”Zoom”, privind aprobarea componenţei comisiei de evaluare în vederea evaluării ofertelor 
depuse la licitaţia pentru concesionarea terenului în suprafață de 1.597mp, înscris în CF nr. 67503 
Hunedoara, aflat în domeniul privat al municipiului Hunedoara şi în administrarea Parc Industrial 
S.R.L. Hunedoara, în vederea construirii unei hale şi birouri cu destinația prestări servicii, constatând 
următoarele: 
- Ramona-Elena Todor – Administrator Public– preşedinte; 
- Sorin Ilea – consilier local – membru; 
- Adriana Carla Ița Bistrian – şef serviciu Buget, finanţe, contabilitate  –    membru; 
- Cristina Marcela Pahonțu - şef birou Concesiuni, închirieri –    membru; 
- Camelia Preda – consilier juridic Serviciul Fond Locativ – membru; 
- Marius Leanca – Director General Parc Industrial Hunedoara -  membru; 
- Valentin Adrian Stoenescu – Şef Serviciu Administrativ – membru; 
- Ştefan Şaucă –  consilier Serviciul Fiscal Municipal Hunedoara – membru; 
- Ramona Loredana Rădulescu  inspector – Birou Concesiuni, Închirieri - secretar în cadrul comisiei, 
au obținut 18 voturi “pentru” și 1 vot ”împotrivă”, iar 2 consilieri locali nu și-au exprimat opțiunea. 

În urma acestor rezultate, comisia de evaluare în vederea evaluării ofertelor depuse la 
licitaţia pentru concesionarea terenului în suprafață de 1.597mp, înscris în CF nr. 67503 Hunedoara, 
aflat în domeniul privat al municipiului Hunedoara şi în administrarea Parc Industrial S.R.L. 
Hunedoara, în vederea construirii unei hale şi birouri cu destinația prestări servicii, este următoarea: 
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- Ramona-Elena Todor – Administrator Public– preşedinte; 
- Sorin Ilea – consilier local – membru; 
- Adriana Carla Ița Bistrian – şef serviciu Buget, finanţe, contabilitate  –    membru; 
- Cristina Marcela Pahonțu - şef birou Concesiuni, închirieri –    membru; 
- Camelia Preda – consilier juridic Serviciul Fond Locativ – membru; 
- Marius Leanca – Director General Parc Industrial Hunedoara -  membru; 
- Valentin Adrian Stoenescu – Şef Serviciu Administrativ – membru; 
- Ştefan Şaucă –  consilier Serviciul Fiscal Municipal Hunedoara – membru; 
- Ramona Loredana Rădulescu  inspector – Birou Concesiuni, Închirieri - secretar în cadrul comisiei. 

Totodată, se numesc supleanții pentru comisia de evaluare în vederea evaluării ofertelor 
depuse la licitaţia pentru concesionarea terenului menționat anterior, după cum urmează:  
- Aurelia Anișoara Popa – Director executiv – Direcția economică - preşedinte supleant; 
- Ciprian Ştefan Palcău - consilier local – membru supleant; 
- Daniela Carmen Popa – şef serviciu Impozite şi taxe locale – membru supleant; 
- Ioan Nimu – șef birou Investiții - membru supleant; 
- Adina Deryi – consilier juridic – Compartiment juridic – membru supleant; 
- Marinela Margareta Albu – Consilier Compartiment Guvernanţă Corporativă - membru supleant; 
- Liliana Gherman – Economist Parc Industrial Hunedoara - membru supleant; 
- Angela-Tania Drăgan - șef Birou CESPJPF Serviciul Fiscal Municipal Hunedoara – membru 
supleant; 
- Cristina Marinela Popa – inspector - Birou urbanism  - secretar supleant. 

În urma acestor rezultate, supleanții pentru comisia de evaluare în vederea evaluării 
ofertelor depuse la licitaţia pentru concesionarea terenului menționat anterior, este următoarea: 
- Aurelia Anișoara Popa – Director executiv – Direcția economică - preşedinte supleant; 
- Ciprian Ştefan Palcău - consilier local – membru supleant; 
- Daniela Carmen Popa – şef serviciu Impozite şi taxe locale – membru supleant; 
- Ioan Nimu – șef birou Investiții - membru supleant; 
- Adina Deryi – consilier juridic – Compartiment juridic – membru supleant; 
- Marinela Margareta Albu – Consilier Compartiment Guvernanţă Corporativă - membru supleant; 
- Liliana Gherman – Economist Parc Industrial Hunedoara - membru supleant; 
- Angela-Tania Drăgan - șef Birou CESPJPF Serviciul Fiscal Municipal Hunedoara – membru 
supleant; 
- Cristina Marinela Popa – inspector - Birou urbanism  - secretar supleant. 

Art. 7-9 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr. 402/2020 se aprobă în unanimitate. 
 
 
La punctul 27 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). Proiect 

de hotărâre privind repartizarea unor locuinţe  acordate cu chirie din fondul locativ de stat aflate în 
administrarea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Pentru operativitate, președintele de ședință Laura – Valentina Borca – Lucan, 

prezintă avizele adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
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Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-8 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 403/2020 se aprobă în unanimitate. 

 
La punctul 28 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). Proiect 

de hotărâre privind vânzarea locuinței convenabile, situată în Municipiul Hunedoara, strada Mureșului, 
nr. 2A, bl. A1 sc. A, etaj 8, ap. 142. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Pentru operativitate, președintele de ședință Laura – Valentina Borca – Lucan, 

prezintă avizele adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-6 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 404/2020 se aprobă în unanimitate. 
 
 
La punctul 29 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). Proiect 

de hotărâre privind stabilirea ordinii de prioritate în soluţionarea cererilor de locuinţe şi în repartizarea 
locuinţelor cu chirie din fondul locativ de stat aflate în administrarea Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara, în anul 2021. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Pentru operativitate, președintele de ședință Laura – Valentina Borca – Lucan, 

prezintă avizele adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 405/2020 se aprobă în unanimitate. 
 
 
La punctul 30 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). Proiect 

de hotărâre privind încheierea unui act adițional la contractul de închiriere nr.320/389/22.12.2016, 
având ca obiect folosința spațiului în suprafață totală de 101,79 mp, părți comune 14,38 mp, situat în 
municipiul Hunedoara, B-dul Corvin, nr.14, fosta Școală Generala nr.1, aflat în domeniul public al 
municipiului Hunedoara. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 

D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 



32 
 

 
Pentru operativitate, președintele de ședință Laura – Valentina Borca – Lucan, 

prezintă avizele adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 406/2020 se aprobă în unanimitate. 
 
 
La punctul 31 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). Proiect 

de hotărâre privind încheierea unui act adiţional la contractele ce au ca obiect închirierea spaţiilor cu 
altă destinaţie decât locuinţă şi terenurile aflate în domeniul public şi/sau privat al municipiului 
Hunedoara. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare.  
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Pentru operativitate, președintele de ședință Laura – Valentina Borca – Lucan, 

prezintă avizele adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 407/2020 se aprobă în unanimitate. 
 
 
La punctul 32 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). Proiect 

de hotărâre privind aprobarea organigramei şi a statului de funcţii pentru Spitalul Municipal „Dr. 
Alexandru Simionescu” Hunedoara. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Pentru operativitate, președintele de ședință Laura – Valentina Borca – Lucan, 

prezintă avizele adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-5 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 408/2020 se aprobă în unanimitate. 
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La punctul 33 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). Proiect 
de hotărâre privind desemnarea reprezentanților instituției cu rețea sanitară proprie și al administrației 
publice locale în comisia de concurs/examen respectiv în comisia de soluționare a contestațiilor la 
concurs/examen, pentru ocuparea funcției de Director financiar contabil din cadrul comitetului director 
al Spitalului Municipal „Dr. Al. Simionescu” Hunedoara. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 

 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Pentru operativitate, președintele de ședință Laura – Valentina Borca – Lucan, 

prezintă avizele adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Având în vedere faptul că art. 1 și art. 2  din cadrul proiectului de hotărâre are 

caracter individual (cu privire la persoane) votul va fi secret.  
 
Se procedează la exercitarea votului secret prin intermediul aplicației electronice 

Zoom, precum și a afișării raportului votării, urmând a se încheia procesul verbal de către 
Secretarul General al Municipiului Hunedoara și președintele de ședință. 

 
Art.1 
Militon Dănuț Laslău - Secretarul General al Municipiului Hunedoara, precum și 

doamna Laura – Valentina Borca - Lucan - președinte de ședință, au procedat la verificarea raportului 
generat de aplicația ”Zoom” cu voturile exprimate de către consilierii locali prin vot secret în cadrul 
aplicației ”Zoom”, privind desemnarea reprezentanților instituției cu rețea sanitară proprie și ai 
administrației publice locale în comisia de concurs/examen pentru ocuparea funcției de Director 
financiar contabil din cadrul comitetului director al Spitalului Municipal „Dr. Al. Simionescu” 
Hunedoara, constatând următoarele: 
- Doamna Popa Aurelia Anișoara – Director Executiv – Direcția Economică; 
- Doamna Bistrian Adriana Carla Ița – Șef serviciu – Serviciul Buget, Finanțe, Contabilitate; 
- Doamna Roman Carmen Liana - Consilier - Serviciul resurse umane, salarizare, secretariat, au 
obținut 19 voturi “pentru” și 1 vot ”împotrivă”, iar 1 consilier local nu și-a exprimat opțiunea. 

În urma acestor rezultate, reprezentanții instituției cu rețea sanitară proprie și ai 
administrației publice locale în comisia de concurs/examen pentru ocuparea funcției de Director 
financiar contabil din cadrul comitetului director al Spitalului Municipal „Dr. Al. Simionescu” 
Hunedoara, sunt următorii: 
- Doamna Popa Aurelia Anișoara – Director Executiv – Direcția Economică; 
- Doamna Bistrian Adriana Carla Ița – Șef serviciu – Serviciul Buget, Finanțe, Contabilitate; 
- Doamna Roman Carmen Liana - Consilier - Serviciul resurse umane, salarizare, secretariat; 
 

Art.2 
Militon Dănuț Laslău - Secretarul General al Municipiului Hunedoara, precum și 

doamna Laura – Valentina Borca - Lucan - președinte de ședință, au procedat la verificarea raportului 
generat de aplicația ”Zoom” cu voturile exprimate de către consilierii locali prin vot secret în cadrul 
aplicației ”Zoom”, privind desemnarea reprezentanților instituției cu rețea sanitară proprie și ai 
administrației publice locale în comisia de soluționare a contestațiilor la concursul/examenul pentru 
ocuparea funcției de Director financiar contabil din cadrul comitetului director al Spitalului Municipal 
„Dr. Al. Simionescu” Hunedoara, constatând următoarele: 
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- Doamna Duca Ana Maria – Auditor superior – Compartiment Audit Intern; 
- Doamna Popa Carmen Daniela - Șef serviciu – Serviciul Impozite și taxe locale, impunere, 
constatare, control 
- Doamna Moldovan Corina Daniela – Inspector - Serviciul resurse umane, salarizare, 
secretariat, au obținut  21 voturi “pentru”. 

În urma acestor rezultate, reprezentanții instituției cu rețea sanitară proprie și ai 
administrației publice locale în comisia de soluționare a contestațiilor la concursul/examenul pentru 
ocuparea funcției de Director financiar contabil din cadrul comitetului director al Spitalului Municipal 
„Dr. Al. Simionescu” Hunedoara, sunt următorii: 
- Doamna Duca Ana Maria – Auditor superior – Compartiment Audit Intern; 
- Doamna Popa Carmen Daniela - Șef serviciu – Serviciul Impozite și taxe locale, impunere, 
constatare, control 
- Doamna Moldovan Corina Daniela – Inspector - Serviciul resurse umane, salarizare, 
secretariat. 

Art. 3-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 409/2020 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 34 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). Proiect 

de hotărâre privind aprobarea prelungirii duratei contractelor de închiriere având ca obiect bunurile 
aflate în domeniul public al municipiului Hunedoara și date în administrarea Serviciului Public 
Administrația Piețelor, Târgurilor și Oboarelor din municipiul Hunedoara. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Pentru operativitate, președintele de ședință Laura – Valentina Borca – Lucan, 

prezintă avizele adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-5 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 410/2020 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 35 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). Proiect 

de hotărâre privind încheierea unui act adiţional la contractul de comodat nr. 307/19.04.2017, cu 
modificările ulterioare, încheiat între Municipiul Hunedoara şi Clubul Sportiv Școlar Hunedoara. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 
 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Pentru operativitate, președintele de ședință Laura – Valentina Borca – Lucan, 

prezintă avizele adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 



35 
 

Art. 1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 411/2020 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 36 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). Proiect 

de hotărâre privind încheierea unui act adiţional la contractul de comodat nr. 308/19.04.2017, cu 
modificările ulterioare, încheiat între Municipiul Hunedoara şi Clubul Sportiv Școlar Hunedoara. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Pentru operativitate, președintele de ședință Laura – Valentina Borca – Lucan, 

prezintă avizele adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 412/2020 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 37 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). Proiect 

de hotărâre pentru aprobarea validării Dispoziției nr.2162/22.12.2020 privind majorarea bugetului local 
al municipiului Hunedoara pe anul 2020. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Pentru operativitate, președintele de ședință Laura – Valentina Borca – Lucan, 

prezintă avizele adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 413/2020 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 38 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). Proiect 

de hotărâre privind desemnarea Comisiei de evaluare/selecție prealabilă a membrilor Consiliului de 
Administrație al întreprinderilor publice având ca autoritate publică tutelară Municipiul Hunedoara. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Pentru operativitate, președintele de ședință Laura – Valentina Borca – Lucan, 

prezintă avizele adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea pe 
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articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Având în vedere faptul că art. 1 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 

individual (cu privire la persoane) votul va fi secret.  
 
Se procedează la exercitarea votului secret prin intermediul aplicației electronice 

Zoom, precum și a afișării raportului votării, urmând a se încheia procesul verbal de către 
Secretarul General al Municipiului Hunedoara și președintele de ședință. 

 
Militon Dănuț Laslău - Secretarul General al Municipiului Hunedoara, precum și 

doamna Laura – Valentina Borca - Lucan - președinte de ședință, au procedat la verificarea raportului 
generat de aplicația ”Zoom” cu voturile exprimate de către consilierii locali prin vot secret în cadrul 
aplicației ”Zoom”, privind desemnarea comisiei de evaluare/selecție prealabilă a membrilor Consiliului 
de Administrație al întreprinderilor publice având ca autoritate publică tutelară Municipiul Hunedoara, 
constatând următoarele: 
- Ciocârlie Odeta Viviana - Șef Serviciu - Serviciul Fond Locativ și Relația cu Asociațiile de 
Proprietari, Legalitate și Acțiuni în Instanță – Președinte; 
- Kiss Monalisa - Șef Serviciu - Serviciul Resurse Umane, Salarizare,Secretariat - membru; 
-Roman Carmen-Liana – consilier - Serviciul Resurse Umane, Salarizare, Secretariat - membru 
- Herban Cosmin Adrian - consilier juridic – Direcția Poliția Locală –secretar, fără drept de vot; 
- Bistrian Adriana Carla Ița - Șef Serviciu - Serviciul Buget, Finanțe, Contabilitate - președinte 
supleant 
- Barabaș Stefan Ilie - consilier juridic - Compartiment Juridic - membru supleant 
- Malea Raul Nicolae - consilier juridic - Compartiment Relații și Secretariat Consiliul Local - 
membru supleant 
- Furca Tiberiu - Director Executiv - Direcția de Asistenta Sociala - secretar supleant, fără drept 
de vot, au obținut 21 voturi “pentru”. 

În urma acestor rezultate, componenţa comisiei de evaluare/selecție prealabilă a 
membrilor Consiliului de Administrație al întreprinderilor publice având ca autoritate publică tutelară 
Municipiul Hunedoara, este următoarea: 
- Ciocârlie Odeta Viviana - Șef Serviciu - Serviciul Fond Locativ și Relația cu Asociațiile de 
Proprietari, Legalitate și Acțiuni în Instanță – Președinte; 
- Kiss Monalisa - Șef Serviciu - Serviciul Resurse Umane, Salarizare,Secretariat - membru; 
-Roman Carmen-Liana – consilier - Serviciul Resurse Umane, Salarizare, Secretariat – membru 
- Herban Cosmin Adrian - consilier juridic – Direcția Poliția Locală –secretar, fără drept de vot; 
- Bistrian Adriana Carla Ița - Șef Serviciu - Serviciul Buget, Finanțe, Contabilitate - președinte 
supleant 
- Barabaș Stefan Ilie - consilier juridic - Compartiment Juridic - membru supleant 
- Malea Raul Nicolae - consilier juridic - Compartiment Relații și Secretariat Consiliul Local - 
membru supleant 
- Furca Tiberiu - Director Executiv - Direcția de Asistenta Sociala - secretar supleant, fără drept 
de vot. 

Art. 2-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 414/2020 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 39 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). Proiect 

de hotărâre privind încetarea prin acordul părţilor a Contractului de Asociere încheiat la data de 
15.11.2005, între Consiliul Local al Municipiului Hunedoara și societatea T&O Prodcom S.R.L., având 
ca obiect asocierea în vederea amenajării unei zone de odihnă și agrement, pe terenul în suprafață de 
13.965,136 mp. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
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D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
Pentru operativitate, președintele de ședință Laura – Valentina Borca – Lucan, 

prezintă avizele adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 415/2020 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 40 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). Proiect 

de hotărâre privind aprobarea acordării subvenţiei de la bugetul local al municipiului Hunedoara pentru 
activitatea Serviciului de transport public local de persoane prin curse regulate în municipiul 
Hunedoara pentru luna noiembrie 2020. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Pentru operativitate, președintele de ședință Laura – Valentina Borca – Lucan, 

prezintă avizele adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
 
În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri. 
 
D-nul Petre Lucian Gherman: 
”Constatăm din nou o subvenție foarte mare pe care ne-o cere această societate din 

subordinea Primăriei și anume 98.671.000 lei. Cred că ar trebui managementul acestei companii să facă 
un plan de eficientizare, aș spune eu, acestei societăți și să vină să ni-l prezinte în fața noastră 
consilierilor, să vedem cam ce are de gând cu această societate, că așa cum știm cu toții, cred că știm cu 
toții, este, știu eu, 80%, 70% din banii pe care îi consumă această societate, vin de la Primărie pe două 
căi. Una: prin acordarea de tichete, abonamente, bilete gratuite, ș.a.m.d., aceasta, am impresia, din câte 
știu eu, este în jur de 200.000 lei, și a doua cale, este această subvenție. Ar trebui ca managerul, 
managementul acestei societăți să facă tot posibilul, dacă se acordă aceste tichete, să facă în așa fel 
încât, oamenii să călătorească și să nu mai fie așa de mare, deci oamenii să le și folosească, pentru că 
acestea nu sunt folosite în totalitate. De asemenea, să nu mai vină în fața Consiliului Local cu asemenea 
subvenții astronomice, le-aș zice eu. Deci, eu cer pe această cale conducerii societății să vină cu un plan 
de eficientizare a acestei societăți.  

În consecință, consilierii locali ai PNL, vor vota împotriva subvenționării. Vă 
mulțumesc.” 

 
Dna. Mirabela - Laura Moga: 
”Susțin ce spune domnul Gherman. Aceiași problemă o am și eu de la început, de când 

am devenit consilier local. Această companie este total neperformantă și trebuie să ne dăm silința, noi 
ca și consilieri locali, să facem ca lucrurile să funcționeze în compania asta și să schimbăm 
managementul dacă într-adevăr este un management neperformant. Aș vrea să văd și eu niște rapoarte, 
aș vrea să văd și eu cum s-au gândit acești oameni care conduc compania de transport să eficientizeze 
transportul în Hunedoara. Vă rog să vă plimbați prin Hunedoara să vedeți că acele autobuze enorme 
circulă goale, cred că sunt foarte multe modalități prin care am putea să eficientizăm transportul în oraș. 
De aceea și eu voi vota împotrivă.” 



38 
 

 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Domnule Fan, sunteți?” 
D-nul Dorin Fan – Director societatea PrimTransprest: 
”Da, domnule primar.” 
 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Vă rog. Explicați dumneavoastră noilor consilieri locali, vechea dezbatere în care 

domnii consilieri de la PNL, au votat ”pentru” doar atunci când era un coleg de-al lor director acolo. În 
rest, tot timpul au votat ”împotrivă”. Dumneavoastră sunteți din mandatul trecut director, după ce 
colegul lor a avut ceva probleme cu legea și a trebuit să-și dea demisia, explicați dumneavoastră cam 
cum este cu transportul local. Mă opresc aici, să nu spun mai multe.”  

 
D-nul Dorin Fan – Director societatea PrimTransprest: 
”Bună ziua. Domnule primar, doamnelor și domnilor consilieri, încheiem un an 2020 

greu pentru toată lumea, creat de această pandemie și foarte greu pentru societatea pe care eu astăzi, v-o 
prezint în fața dumneavoastră. Ne aflăm din data de 13 Aprilie, în această stare, cu dezinfecție, 
materiale de protecție, testări de personal, cazuri de boală, cazuri de concedii medicale.  

Societatea, circulă pe baza unui contract între PrimTransprest și Primăria Hunedoara, 
respectiv Consiliul Local. Dumneavoastră ați stabilit programul, orarul și acest tarif impus de 2 lei, 
respectiv 1,68 lei, valabil din anul 2012. Cu eforturi deosebite, în acest an, noi am respectat acest 
contract. Deci, noi circulăm pe baza unui contract pe care dumneavoastră l-ați stabilit. Faptul că 
circulăm în acest moment obligați prin legislație, cu maxim 50% din capacitate pentru păstrarea 
distanței sociale, vedeți acele mașini aflate în această stare. Noi suntem obligați prin contract să 
circulăm. În momentul în care veți considera că nu se circulă corect, dumneavoastră va trebui să 
schimbați aceste contracte și aceste tarife. Vreau să vă spun că în aceste condiții, în acest an, veniturile 
au scăzut constant și este normal atâta timp cât se circulă cu maxim 50% din capacitate. Transportul 
elevilor pe raza Municipiului Hunedoara, este total gratuit. Legea 226/2020, obligă UAT – ul să 
subvenționeze direct din bugetul local aceste călătorii. Deci, în această subvenție dumneavoastră veți 
găsi tot timpul integral, transportul acestor elevi. Nu există diferență între venituri și cheltuieli. Intră 
direct în această subvenție. Vreau să vă spun că solicit de fiecare dată, prezența în comisii, cu date, cu 
cifre, cu absolut orice, în așa fel încât să nu ne trezim în aceste ședințe, să vin eu să vă citesc niște date. 
Vreau să vă spun că doar în ultimele trei luni ale acestei decade, veniturile față de decada precedentă, 
sunt mai mici cu 30.000 lei. La facilitățile persoanelor vârstnice și cu nevoi speciale, precum și facturi 
de regularizare de 50.000 lei. Adică aceste persoane nu au venit să predea abonamentele și atunci cum 
să crești veniturile? Că de fapt veniturile sunt problema. Nici nu putem să le creștem. Suntem obligați 
prin legislație să circulăm cu maxim 50% din capacitate și prin contractul pe care îl avem cu 
dumneavoastră, să respectăm acest program. Deci, veniturile sunt problema. Oricând în cadrul 
comisiilor vă rog să ne solicitați și venim și vă prezentăm absolut toate datele necesare. Problema 
noastră este, scăderea constantă a veniturilor.” 

 
Dna. Mirabela - Laura Moga: 
”Domnule Fan, aveți un sistem de ticket-ing în autobuzele care circulă în Hunedoara?”  
 
D-nul Dorin Fan – Director societatea PrimTransprest: 
”În acest moment nu, pentru că avem acel proiect pe fonduri europene care va fi 

implementat începând de anul viitor și atunci nu s-a mai făcut această investiție, considerându-se 
neoportună pentru că ea oricum va intra în noul program care va fi implementat.” 

 
Dna. Mirabela - Laura Moga: 
”Deci practic, oricine se poate urca și se da jos din autobuz, fără să știți câți călători ați 

avut într-o zi.” 
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D-nul Dorin Fan – Director societatea PrimTransprest: 
”Păi nu putem, pentru că noi avem atât șoferul, cât și taxatorul.” 
 
Dna. Mirabela - Laura Moga: 
”Știm că se poate intra pe o ușă, ieși pe alta, adică în România se practică chestia asta cu 

fentatul în mijloacele de transport în comun, nu doar în Hunedoara, bănuiesc. Dar ce vreau să subliniez 
este că, este important să aveți un sistem de ticket-ing pe fiecare autobuz și este și foarte important să 
vă reduceți costurile cu reparațiile pentru că sunt costuri de zeci de mii lei în fiecare lună, pe care eu nu 
le văd justificate.” 

 
Dna Laura – Valentina Borca – Lucan: 
”Hunedorenii sunt corecți. Nu fentează.” 
 
Dna. Mirabela - Laura Moga: 
”Sunt convinsă.” 
 
Dna Laura – Valentina Borca – Lucan: 
”Nu facem acuze.” 
 
D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
”Nu are rost să facem acuze. Nu există așa ceva.” 
 
Dna. Mirabela - Laura Moga: 
”Facem o supoziție.” 
 
D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
”Nici măcar supoziție. Oamenii sunt foarte corecți, pentru că nu suntem un oraș atât de 

mare, să profiți de nu știu câți kilometrii și pe partea cealaltă, ideea dumneavoastră este pusă în 
practică. Va fi dublă finanțare. Bănuiesc că proiectul acesta pe fonduri europene este cunoscut de toată 
lumea, iar în ceea ce privește plimbările cu autobuzul la jumătate, cred că știm cu toții că în pandemie, 
nu avem voie și dacă am putea și tot nu avem voie să le umplem. Am ținut sub control și transportul 
local și dezinfectarea și monitorizarea stării de sănătate a șoferilor și taxatoarelor.” 

 
Dna. Mirabela - Laura Moga: 
”Dar nu este vorba de transport la jumătate. Este vorba că sunt autobuze foarte mari în 

care vezi unul, maxim doi călători și asta nu…” 
 
D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
”Exact ce vă spuneam adineauri. Sunt situații în care suntem obligați conform legii pe 

stare de urgență, pe stare de alertă, să menținem un anumit număr de călători.” 
 
Dna. Mirabela - Laura Moga: 
”Și nu se poate face cumva să circule niște microbuze mai mici, să nu avem acele costuri 

cu autobuzele acelea mari?” 
 
D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
”În momentul în care am avut microbuze mai mici, nu era bine pentru că erau super 

aglomerate. Am luat autobuze noi, este bine că sunt goale. Deci oricum, planul pentru fonduri europene 
prevăd și achiziția de autobuze exact de capacitatea care a fost studiată de firma de consultanță. Vă 
asigur că toate lucrurile acestea sunt sub control. Asta nu înseamnă că domnul Director nu trebuie să vă 
răspundă la întrebări în ceea ce privește cheltuielile cu reparațiile. Domnule Director?” 

 
D-nul Dorin Fan – Director societatea PrimTransprest: 
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”Da, domnule Primar. În orice moment. Vă spun și vă repet, în fiecare lună solicit 
prezența în comisie, cu  absolut orice fel de document necesar, încât să fie clarificată această situație. 
Parcul (auto) este foarte vechi. Cheltuielile pentru piesele de schimb, ele sunt aproximativ aceleași în 
fiecare lună. Se poate verifica. Dacă prezența mea, consider eu, că este foarte oportună, în cadrul 
comisiilor, unde putem discuta defalcat pe fiecare capitol în parte.” 

 
D-nul Claudiu - Ștefan Ionescu: 
”Da, am înțeles. O să vă chem eu domnule Fan. Ionescu sunt.” 
 
D-nul Dorin Fan – Director societatea PrimTransprest: 
”Da, domnule Ionescu.” 
 
D-nul Claudiu - Ștefan Ionescu: 
”Și aș dori din partea dumneavoastră, să-mi prezentați organigrama.” 
 
D-nul Dorin Fan – Director societatea PrimTransprest: 
”Sigur că da, domnule Ionescu.” 
 
D-nul Claudiu - Ștefan Ionescu: 
”M-ar interesa așa groso – modo, personalul T.E.S.A.. Cine nu-i șofer pe acolo.” 
 
D-nul Dorin Fan – Director societatea PrimTransprest: 
”Știți cum este? Personalul T.E.S.A. sunt eu…”  
 
D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
”Domnule Fan? Răspundeți în scris, exact pe ce v-a întrebat.” 
 
D-nul Claudiu - Ștefan Ionescu: 
”Că tot vorbim de cheltuieli, cum să eficientizăm firma.” 
 
Dna Laura – Valentina Borca – Lucan: 
”Organigrama este publică pe site-ul Primăriei.” 
 
D-nul Dorin Fan – Director societatea PrimTransprest: 
”Domnule Ionescu, dacă observați, eu sunt bolnav în acest moment. Nu există sub mine 

nimeni, care eu să pot să stau acasă. O să vă prezint organigrama și o să vedeți. Sub mine nu există 
nimic, decât tot ce este obligatoriu prin lege. Respectiv, coordonatorul trafic, dispecer, gestionar, 
taxatoare și șoferi, mecanici, paznici. Nu există nimic sub mine. Eu în momentul acesta, dacă observați, 
eu sunt bolnav.” 

 
D-nul Claudiu - Ștefan Ionescu: 
”Am înțeles. Atunci întrebarea mea este, ce încasări aveți lunar? Acum într-o perioadă de 

pandemie?” 
 
D-nul Dorin Fan – Director societatea PrimTransprest: 
”Încasările lunare care provin din facilitățile acordate persoanelor vârstnice și celor cu 

dizabilități, sunt de 132.000 lei. Plus cash – urile. Cash – urile, reprezintă acele bilete, care se vând.” 
 
D-nul Claudiu - Ștefan Ionescu: 
”Da, acelea m-ar interesa.” 
 
D-nul Dorin Fan – Director societatea PrimTransprest: 
”Toate au scăzut. De la 70.000 lei, au scăzut la 40.000 lei, pentru că nici lumea nu mai 
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circulă. Noi suntem obligați prin lege să circulăm până la 50% din capacitate, dar să știți că lumea nu 
mai circulă. Nu atingem nici acei 50%, dar avem contract cu dumneavoastră. Eu sunt obligat să fac 
acele curse prin contractul care îl am. Cu tarif, cu program și cu orar stabilit de către dumneavoastră.” 

D-nul Claudiu - Ștefan Ionescu: 
”Primăria subvenționează.” 
 
D-nul Dorin Fan – Director societatea PrimTransprest: 
”Așa este contractul.” 
 
D-nul Claudiu - Ștefan Ionescu: 
”Păi da.” 
 
D-nul Dorin Fan – Director societatea PrimTransprest: 
”Așa este contractul. Dumneavoastră mă obligați să mă duc. La orar, program și tarif 

impus.” 
 
D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
”Dacă îmi permiteți să intervin, eu cred că toate aceste chestiuni ar trebui să le discutați 

la comisii și să le puneți de acord.” 
 
 
D-nul Dorin Fan – Director societatea PrimTransprest: 
”Sigur că da. Oricând cu plăcere.”  
 
D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
”Dacă nu mai sunt alte intervenții, trecem la vot.” 
 
Dna Laura – Valentina Borca – Lucan: 
”Mulțumim și multă sănătate, domnule Fan.” 
 
D-nul Dorin Fan – Director societatea PrimTransprest: 
”Mulțumesc, sărut – mâinile.”         
         
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Domnul consilier Constantin Vâlceanu, a anunțat că nu participă nici la dezbateri și 

nici la vot. 
 
Titlul hotărârii se aprobă cu 13 voturi ”pentru” (Bolosin Florin, Borca - Lucan 

Laura – Valentina, Constantin Ioan, Cristea Maria, Gherghina Horia – Trăian, Ilea Sorin, Olar 
Cătălin – Florin, Palcău Ciprian - Ștefan, Popa Mircea – Marcel, Predică Mihaela – Alina, Voinia 
Claudiu – Sorin, Sevastru Bujor – Virgil, Muntean Petru), 3 voturi ”împotrivă” (Costa Diana – 
Claudia, Gherman Petre – Lucian, Vasile Marian) și 4 voturi ”abținere” (Ionescu Claudiu - 
Ștefan, Moga Mirabela – Laura, Harabagiu Robert – Răzvan, Popa Sebastian – Alexandru). 

Art. 1-4 se aprobă cu 13 voturi ”pentru” (Bolosin Florin, Borca - Lucan Laura – 
Valentina, Constantin Ioan, Cristea Maria, Gherghina Horia – Trăian, Ilea Sorin, Olar Cătălin – 
Florin, Palcău Ciprian - Ștefan, Popa Mircea – Marcel, Predică Mihaela – Alina, Voinia Claudiu 
– Sorin, Sevastru Bujor – Virgil, Muntean Petru), 4 voturi ”împotrivă” (Costa Diana – Claudia, 
Gherman Petre – Lucian, Vasile Marian, Moga Mirabela – Laura) și 3 voturi ”abținere” (Ionescu 
Claudiu - Ștefan, Harabagiu Robert – Răzvan, Popa Sebastian – Alexandru).  

Hotărârea nr. 416/2020 se aprobă cu 13 voturi ”pentru” (Bolosin Florin, Borca - 
Lucan Laura – Valentina, Constantin Ioan, Cristea Maria, Gherghina Horia – Trăian, Ilea Sorin, 
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Olar Cătălin – Florin, Palcău Ciprian - Ștefan, Popa Mircea – Marcel, Predică Mihaela – Alina, 
Voinia Claudiu – Sorin, Sevastru Bujor – Virgil, Muntean Petru), 4 voturi ”împotrivă” (Costa 
Diana – Claudia, Gherman Petre – Lucian, Vasile Marian, Moga Mirabela – Laura) și 3 voturi 
”abținere” (Ionescu Claudiu - Ștefan, Harabagiu Robert – Răzvan, Popa Sebastian – Alexandru). 
 

La punctul 41 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). Proiect 
de hotărâre privind aprobarea structurii organizatorice – organigrama și a statului de funcţii pentru 
aparatul de specialitate al Primarului municipiului Hunedoara și pentru Serviciile Publice fără 
personalitate juridică subordonate Consiliului Local al Municipiului Hunedoara. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Pentru operativitate, Președintele de ședință Laura – Valentina Borca – Lucan, 

prezintă avizele adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă cu 19 voturi ”pentru” (Bolosin Florin, Borca - Lucan 
Laura – Valentina, Constantin Ioan, Cristea Maria, Gherghina Horia – Trăian, Ilea Sorin, Olar 
Cătălin – Florin, Palcău Ciprian - Ștefan, Popa Mircea – Marcel, Predică Mihaela – Alina, Voinia 
Claudiu – Sorin, Sevastru Bujor – Virgil, Muntean Petru, Costa Diana – Claudia, Gherman Petre 
– Lucian, Vasile Marian, Vâlceanu Constantin, Moga Mirabela – Laura, Ionescu Claudiu - 
Ștefan) și 2 voturi ”împotrivă” (Harabagiu Robert – Răzvan, Popa Sebastian – Alexandru). 

Art. 1-6 se aprobă cu 19 voturi ”pentru” (Bolosin Florin, Borca - Lucan Laura – 
Valentina, Constantin Ioan, Cristea Maria, Gherghina Horia – Trăian, Ilea Sorin, Olar Cătălin – 
Florin, Palcău Ciprian - Ștefan, Popa Mircea – Marcel, Predică Mihaela – Alina, Voinia Claudiu 
– Sorin, Sevastru Bujor – Virgil, Muntean Petru, Costa Diana – Claudia, Gherman Petre – 
Lucian, Vasile Marian, Vâlceanu Constantin, Moga Mirabela – Laura, Ionescu Claudiu - Ștefan) 
și 2 voturi ”împotrivă” (Harabagiu Robert – Răzvan, Popa Sebastian – Alexandru). 

Hotărârea nr. 417/2020 se aprobă cu 19 voturi ”pentru” (Bolosin Florin, Borca - 
Lucan Laura – Valentina, Constantin Ioan, Cristea Maria, Gherghina Horia – Trăian, Ilea Sorin, 
Olar Cătălin – Florin, Palcău Ciprian - Ștefan, Popa Mircea – Marcel, Predică Mihaela – Alina, 
Voinia Claudiu – Sorin, Sevastru Bujor – Virgil, Muntean Petru, Costa Diana – Claudia, 
Gherman Petre – Lucian, Vasile Marian, Vâlceanu Constantin, Moga Mirabela – Laura, Ionescu 
Claudiu - Ștefan) și 2 voturi ”împotrivă” (Harabagiu Robert – Răzvan, Popa Sebastian – 
Alexandru). 

 
La punctul 42 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). Proiect 

de hotărâre privind aprobarea modificării contractului de închiriere nr.107/16.11.2020, încheiat între 
Municipiul Hunedoara și Luca Viorel Iacob. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Pentru operativitate, Președintele de ședință Laura – Valentina Borca – Lucan, 

prezintă avizele adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
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Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea pe 
articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 418/2020 se aprobă în unanimitate. 

 
La punctul 43 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). Proiect 

de hotărâre privind aprobarea modificării contractului de închiriere nr. 37/18.03.2020,  cu modificarile  
ulterioare  încheiat între Municipiul Hunedoara și Boroș Otilia. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Pentru operativitate, Președintele de ședință Laura – Valentina Borca – Lucan, 

prezintă avizele adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 419/2020 se aprobă în unanimitate. 

 
La punctul 44 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). Proiect 

de hotărâre privind aprobarea modificării contractului de închiriere nr.55/10.07.2020, încheiat între 
Municipiul Hunedoara și Aleman Constantin Iulian. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Pentru operativitate, Președintele de ședință Laura – Valentina Borca – Lucan, 

prezintă avizele adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 420/2020 se aprobă în unanimitate. 

 
La punctul 45 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). Proiect 

de hotărâre privind aprobarea modificării contractului de închiriere nr. 17/30.01.2019, pelungit prin act 
aditional încheiat între Municipiul Hunedoara și Pelin Angelica. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
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Pentru operativitate, Președintele de ședință Laura – Valentina Borca – Lucan, 

prezintă avizele adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 421/2020 se aprobă în unanimitate. 

 
La punctul 46 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). Proiect 

de hotărâre privind aprobarea modificării contractului de închiriere nr. 116/27.11.2020, încheiat între 
Municipiul Hunedoara și Varga Mirela Adina. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Pentru operativitate, Președintele de ședință Laura – Valentina Borca – Lucan, 

prezintă avizele adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 422/2020 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 47 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). Proiect 

de hotărâre privind aprobarea modificării contractului de închiriere nr. 624/04.12.2013, prelungit prin 
act aditional încheiat între Municipiul Hunedoara și Velcherean Mirela. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 

 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Pentru operativitate, Președintele de ședință Laura – Valentina Borca – Lucan, 

prezintă avizele adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 423/2020 se aprobă în unanimitate. 
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La punctul 48 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). Proiect 
de hotărâre privind îndreptarea erorii materiale din Anexa nr. 2 la Hotărârea Consiliului Local al 
Municipiului Hunedoara nr. 359/27.11.2020 privind încheierea unui act adiţional la contractele având 
ca obiect închirierea unor căsuţe de lemn proprietatea Municipiului Hunedoara, amplasate în Curtea 
exterioară a Castelului Corvinilor, cu destinaţia comerţ şi alimentaţie publică. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Pentru operativitate, Președintele de ședință Laura – Valentina Borca – Lucan, 

prezintă avizele adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 424/2020 se aprobă în unanimitate. 

 
La punctul 49 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). Proiect 

de hotărâre privind alocarea sumei de 100.000 lei, din bugetul local al municipiului Hunedoara ca 
sprijin financiar pentru Episcopia Devei și Hunedoarei - Parohia Ortodoxă Sfinții Împărați Constantin 
și Elena III, de pe raza administrativ - teritorială a municipiului Hunedoara. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Pentru operativitate, președintele de ședință Laura – Valentina Borca – Lucan, 

prezintă avizele adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă cu 19 voturi ”pentru” (Bolosin Florin, Borca - Lucan 

Laura – Valentina, Constantin Ioan, Cristea Maria, Gherghina Horia – Trăian, Ilea Sorin, Olar 
Cătălin – Florin, Palcău Ciprian - Ștefan, Popa Mircea – Marcel, Predică Mihaela – Alina, Voinia 
Claudiu – Sorin, Sevastru Bujor – Virgil, Muntean Petru, Costa Diana – Claudia, Gherman Petre 
– Lucian, Vasile Marian, Vâlceanu Constantin, Harabagiu Robert – Răzvan, Popa Sebastian – 
Alexandru) și 2 voturi ”abținere” (Moga Mirabela – Laura, Ionescu Claudiu - Ștefan). 

Art. 1-5 se aprobă cu 19 voturi ”pentru” (Bolosin Florin, Borca - Lucan Laura – 
Valentina, Constantin Ioan, Cristea Maria, Gherghina Horia – Trăian, Ilea Sorin, Olar Cătălin – 
Florin, Palcău Ciprian - Ștefan, Popa Mircea – Marcel, Predică Mihaela – Alina, Voinia Claudiu 
– Sorin, Sevastru Bujor – Virgil, Muntean Petru, Costa Diana – Claudia, Gherman Petre – 
Lucian, Vasile Marian, Vâlceanu Constantin, Harabagiu Robert – Răzvan, Popa Sebastian – 
Alexandru) și 2 voturi ”abținere” (Moga Mirabela – Laura, Ionescu Claudiu - Ștefan). 

Hotărârea nr. 425/2020 se aprobă cu 19 voturi ”pentru” (Bolosin Florin, Borca - 
Lucan Laura – Valentina, Constantin Ioan, Cristea Maria, Gherghina Horia – Trăian, Ilea Sorin, 
Olar Cătălin – Florin, Palcău Ciprian - Ștefan, Popa Mircea – Marcel, Predică Mihaela – Alina, 
Voinia Claudiu – Sorin, Sevastru Bujor – Virgil, Muntean Petru, Costa Diana – Claudia, 
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Gherman Petre – Lucian, Vasile Marian, Vâlceanu Constantin, Harabagiu Robert – Răzvan, 
Popa Sebastian – Alexandru) și 2 voturi ”abținere” (Moga Mirabela – Laura, Ionescu Claudiu - 
Ștefan). 

 
 
La punctul 50 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). Proiect 

de hotărâre privind aprobarea alocării sumei de până la 770 lei, din bugetul local al municipiului 
Hunedoara, pentru premierea unei familii care sărbătorește anul acesta „Nunta de Aur”. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Pentru operativitate, președintele de ședință Laura – Valentina Borca – Lucan, 

prezintă avizele adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
 
D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
”Doamna președinte 10 secunde dacă îmi permiteți, la proiectul anterior care a fost 

votat. Este vorba de Biserica din Centrul Vechi care este monument istoric și care nu beneficiază de 
canalizare așa cum am spus, ca să nu fie interpretat altfel votul favorabil al consilierilor PSD, și care va 
intra într-un parteneriat tot cu Consiliul Local și Primăria Hunedoara, privind posibilitatea atragerii 
fondurilor europene, alt proiect care va fi pe ordinea de zi, cât de curând sper, și pe care aș dori să îl 
studiați cu atenție. Mulțumesc.” 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 426/2020 se aprobă în unanimitate. 
La punctul 51 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). Proiect 

de hotărâre pentru aprobarea Schemei locale privind acordarea ajutoarelor de minimis în vederea 
scutirii de la plata impozitului/taxei pe clădire și teren datorate bugetului local al Municipiului 
Hunedoara pentru societățile care își desfășoară activitatea în cadrul Parcului Industrial Hunedoara. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Pentru operativitate, președintele de ședință Laura – Valentina Borca – Lucan, 

prezintă avizele adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
 
Dna Laura – Valentina Borca – Lucan: 
”La punctul acesta am de făcut un amendament. Având în vedere faptul că avizul de 

Consiliul Concurenței nu este încă redactat, fac următorul amendament: După art. 3, se introduce un 
nou articol, art. 4, care va avea următorul conținut: ”În situația în care avizul Consiliului Concurenței 
nu va fi favorabil, prezenta Hotărâre nu își va produce efectele juridice. Celelalte articole se vor 
renumerota în mod corespunzător.”” 

 
Se supune la vot amendamentul d-nei consilier/președinte de ședință Laura – 

Valentina Borca – Lucan, care se aprobă în unanimitate. 
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Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-6 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 427/2020 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 52 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). Proiect 

de hotărâre privind alegerea dintre membrii Consiliului Local al Municipiului Hunedoara a unui 
preşedinte de şedinţă  pentru perioada 01.01.2021-28.02.2021. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Pentru operativitate, Președintele de ședință Laura – Valentina Borca – Lucan, 

prezintă avizele adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
 
Dna Laura – Valentina Borca – Lucan: 
”Solicit propunerile. Domnule Constantin?” 
 
D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
”Decanul de vârstă. Vă rog să porniți microfonul, domnule Constantin. Nu ați pornit 

microfonul și nu vă auzim.” 
 
D-nul Ioan Constantin: 
”Pentru perioada 01.01.2021-28.02.2021, propun pe domnul consilier Ilea Sorin.” 
 
Se supune la vot propunerea d-lui Ioan Constantin, care se aprobă în unanimitate. 
 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 428/2020 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 53 al ordinii de zi. Diverse 
 
În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri și celorlalți doritori. 
 
D-nul Vasile Marian: 
”Domnule Primar dacă îmi permiteți, aș dori să vă întreb. Ați fost informat despre 

Hotărârea 74/23.12.2020, din partea Prefecturii Județului Hunedoara? În această Hotărâre, în art. 11, se 
prevede și programul de funcționare al unităților de alimentație publică în care programul este 
specificat că este până la ora 23. Am primit niște notificări de la cetățeni din Hunedoara care dețin 
astfel de unități, la ora 21 Poliția Locală a fost prezentă pe terasă și a amenințat că li se vor da amenzi. 
Deci dumneavoastră ca președinte al Comitetului Local ați avut obligația să înștiințați toți agenții 
economici, inclusiv Poliția Locală și să și afișați această Hotărâre. Dacă puteți să ne spuneți, dacă știți 
despre ea și dacă nu puteți, să anunțați Poliția Locală să se termine cu toată această…” 
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D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Domnule consilier, așa cum știți toate aceste Hotărâri se iau de către Comitetul 

Județean pentru Situații de Urgență și nu de către Comitetul Local pentru Situații de Urgență. Sunt 
absolut convins că Prefectura, chiar și-a făcut datoria și a anunțat toți agenții economici până la ce oră 
au voie să funcționeze. Nu am nici o emoție că Prefectura nu și-a făcut datoria și nu a anunțat. În ceea 
ce privește Poliția Locală, ea se subordonează precum iar bine știți încă de la începutul stării de 
urgență, Poliției Naționale. Noi Primăria, noi dumneavoastră, nu avem Poliție Locală. Ea este 
coordonată de Poliția Națională. Dacă aveți o dată certă cu privire la un proces – verbal încheiat de 
către cineva care nu a respectat prevederile legale de la Poliția Locală, vă asigur că dacă îl aduceți, sunt 
înregistrați la Primărie și ajunge la mine, îl voi înștiința de îndată pe Șeful Poliției Municipale 
Hunedoara.” 

 
D-nul Vasile Marian: 
”Aș dori în completare să vă spun…” 
 
D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
”Aveți un asemenea proces – verbal de  amendă?” 
 
D-nul Vasile Marian: 
”Nu. Vroiam doar să vă înștiințez, la art. 32, alin. (2), Primăriile vor…” 
 
D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
”Mă scuzați, ați zis că aveți date certe că au încălcat legea și vreau procesul – verbal, ca 

să știu despre ce vorbim.” 
 
D-nul Vasile Marian: 
”Voi lua legătura cu persoana care….” 
 
D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
”Vă rog, mulțumesc.” 
 
D-nul Vasile Marian: 
”Vă mulțumesc și eu.” 
 
D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
”Poftiți, dna Costa.” 
 
Dna Diana – Claudia Costa: 
”Sunt în posesia unui avertisment, unui proces – verbal de avertisment, care s-a emis 

aseară în jurul orei 22.” 
 
D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
”Nu vă auziți, doamna consilier.” 
 
D-nul Vasile Marian: 
”Pentru că se tot întrerupe, o să i-l prezint domnului Primar, așa cum a spus și o să…” 
 
D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
”Nu trebuie să îl prezentați neapărat domnului Primar pentru că trebuie să-l contestați 

dacă considerați că nu s-a respectat legislația în vigoare și totodată, să vă adresați Comandantului 
Poliției Municipale care este responsabil de conducerea Poliției Române și Poliției Locale, la ora 
actuală.” 
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D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
”Vă rog totuși domnule Secretar, dacă îmi permiteți. Vă rog totuși să mi-l prezentați și 

mie. Sigur, trebuie contestat dacă nu sunteți de acord cu el, dar vă rog astăzi să și-l înregistrați la 
Primărie, să-mi parvină, ca să pot să discut cu domnul Comandat al Poliției dacă s-a încălcat legea prin 
întocmirea acestui proces – verbal.” 

D-nul Vasile Marian: 
”Vă mulțumim.” 
 
Dna Diana – Claudia Costa: 
”Da, cu siguranță vi-l voi prezenta. Mulțumesc.” 
 
D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
”Mulțumesc și eu.” 
 
D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
”Domnule Budae, aveți cuvântul.”     
 
D-nul Radu – Ion Budae – Manager Spitalul Municipal Dr. ”Alexandru 

Simionescu” Hunedoara: 
”Domnule Primar, domnule Viceprimar, doamnelor și domnilor consilieri, vroiam doar 

să vă informez, cam de o oră a ajuns de la D.S.P., mașina cu primele doze de vaccin. Am început 
vaccinarea în Spital pentru personalul medical, pentru cei din prima linie, U.P.U., urmează A.T.I., Boli 
Infecțioase și Pneumologie și conform discuțiilor cu domnul Director al D.S.P. – ului, cred că se va 
trece la vaccinarea noastră, undeva prin Ianuarie.   Pentru noi, acesta este un semn foarte bun, pentru 
noi ca Spital, care suntem în pandemia asta aproape de 10 luni. Este o speranță că, anul viitor lucrurile 
vor reveni al normal. Vă mulțumesc.” 

 
Dna. Mirabela - Laura Moga: 
”Aș vrea să-l felicit pe domnul Budae, pentru felul în care manageriază Spitalul în 

perioada asta și să-i felicit pe toți cei care se implică, tot personalul medical și să le doresc multă 
sănătate.” 

 
D-nul Radu – Ion Budae – Manager Spitalul Municipal Dr. ”Alexandru 

Simionescu” Hunedoara: 
”Mulțumim frumos. Un An Nou fericit și dumneavoastră.”   
 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Stimați colegi, vă mulțumesc și pentru participarea în condiții mai speciale la ședința 

ordinară de astăzi.  
A fost un an foarte greu, un an imposibil de descris în cuvinte dar, faptul că un consilier 

local apreciază ceea ce s-a făcut la Spital, lucru pentru care îi mulțumesc și în numele Administrației 
locale căreia i se subordonează Spitalul, înseamnă că am reușit ca și conducători, ca și Consiliul Local, 
să ne ridicăm la ceea ce doresc cetățenii, în măsura în care ei îți spun de fapt cât de bine am ridicat sau 
nu, și au spus-o de două ori, dacă nu greșesc, anul acesta.  

Sigur, sunt într-adevăr multe proiecte. Întotdeauna și în Consiliul Local am avut multe 
proiecte pe odinea de zi, asta înseamnă un volum mare de muncă și pentru personalul de specialitate, 
dar și pentru dumneavoastră, și vă asigur că atâta timp cât respectăm toate procedurile care țin de Codul 
Administrativ, cu discuții punctuale, întotdeauna veți primi răspunsul fără doar și poate, la orice 
problemă. Nimeni nu-și permite să ducă lucrurile în derizoriu, să nu răspundă punctual. Evident că, eu 
cel puțin, încerc cât se poate să evit discuțiile politice și dacă ați observat eu critic în egală măsură și 
Guvernul care a fost de la PSD și pe fostul Guvern Orban și pe actualul Guvern. Dacă ați văzut, sunt 
semnatarul scrisorii din partea Asociațiilor Municipiilor din România. Noi nu ne reprezentăm pe noi 
individual, noi reprezentăm orașul și atâta timp cât criticăm politicos, nu cred că se poate supăra 



50 
 

cineva.  
Anul care vine, va însemna cel puțin treizeci de proiecte pe Fonduri Europene. Se 

lucrează la noua strategie și o să vă rog, în toate comisiile, acolo unde sunt întrebări, să nu ezitați. În 
comisii să cereți lămuriri din partea aparatului de specialitate, pentru că asta este datoria noastră. Să 
explicăm și datoria lor este să vină la dumneavoastră și să vă explice, inclusiv la societăți, fără nici un 
fel de problemă. Toate întrebările și cred că cel mai bine ar fi chiar să participați la un Consiliu de 
Administrație, unde se pot obține mult mai multe informații, iar dacă putem să îmbunătățim activitatea, 
vă rog să mă credeți că sunt primul care o să-l felicit pe un consilier local, indiferent de la ce partid 
este, pentru o idee bună și să se voteze.  

Fiind și final de an, știu că de regulă toate Administrațiile din România făceau și un foc 
de artificii, făceau și un mic spectacol dar pentru că situația ne impune la ora 23 să fim în casă, anul 
acesta evident, nu o să facem nici spectacol, nu o să dăm nici artificii și așa cum este corect încercăm să 
direcționăm toate fondurile financiare disponibile către Spital, către Instituțiile de Învățământ și către 
infrastructura stradală.  

Vă doresc un an nou cât mai sănătos. Cred că este lucrul cel mai important și l-am auzit 
și pe domnul manager că, deja Guvernul s-a asigurat. Guvernul vechi, Guvernul nou s-a asigurat să 
ajungă acest vaccin în țară și este un lucru care merită aplaudat. Sper ca să lămurim și noi dacă ne este 
permis și dacă este necesar, să lămurim populația, cetățenii municipiului Hunedoara să se vaccineze, 
am creat condițiile necesare. Locația cea mai mare pentru vaccinul populației este deja identificată și 
este trecută în document la sala de sport de la Liceul ”Traian Lalescu” . 

Un an nou sănătos, un an nou fericit fără probleme, La Mulți Ani și tot ceea ce vă doriți. 
Vă mulțumesc.” 

 
Dna Laura – Valentina Borca – Lucan: 
”Declar ședința închisă. An nou fericit, tuturor.” 
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